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Obec Lichkov 
Zastupitelstvo obce Lichkov 

Č.j.:OULi/612/eč.737/2024-STAR 
Spisový/skartační znak: 101.2.1/A.10 

Přílohy – počet/listů: 2/3 
Počet listů: 34 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Lichkov, 

ze dne 10. června 2024, od 18:00 hodin v zasedací místnosti OÚ Lichkov. 

Přítomni: Mgr. Roman Richtr (1), Stanislav Moravec (2), Jaroslav Merta (4), Mgr. Marie Foglová (5), 
Mgr. Pavla Jelínková (6), Martin Matoulek (7) a Alexandra Stejskalová (9) 

Omluveni: František Faltus (3) a Vladimír Bednář (8) 
Neomluveni: - 
Přizváni: Denisa Sejkorová – účetní obce 
Hosté: 1x (příchod v 18:05 hodin, odchod v 20:07 hodin) 

Zasedání Zastupitelstva obce Lichkov (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:00 hodin 
starostou obce panem Mgr. Romanem Richtrem („dále jen „předsedající“). 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas. Informace o konání zasedání, 
podle § 93 odst. 1 zákona o obcích, byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Lichkov a současně 
i na elektronické úřední desce dne 3. června 2024 a byla zveřejněna i po dobu konání zastupitelstva, tedy 
v souladu se zákonem, nejméně 7 dnů před zasedáním. 

Předsedající konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno sedm zastupitelů, omluvil se pan 
František Faltus z pracovních důvodů a pan Vladimír Bednář, rovněž z pracovních důvodů, takže 
zastupitelstvo je, v souladu s ustanovením § 92 odst. 3 zákona o obcích, usnášeníschopné. 

Podklady k jednání finančního výboru byly členům finančního výboru zaslány prostřednictvím 
portálu uschovna.cz v dopoledních hodinách dne 29. května 2024. Podklady k jednání zastupitelstva 
obce byly zastupitelům zaslány prostřednictvím portálu uschovna.cz v odpoledních hodinách dne 3. 
června 2024, případně předány v tištěné podobě před zahájením jednání – na stůl. Návrh usnesení byl 
zastupitelům zaslán e-mailem v dopoledních hodinách dne 6. června 2024. 

Ze zasedání, pro účely zápisu, byl pořizován zvukový záznam. 

Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající navrhl za ověřovatele zápisu pana Stanislava Moravce a pana Jaroslava Mertu. 
Poznámky k vyhotovení zápisu ze zasedání ZO pořizovala paní Denisa Sejkorová, zapisovatelem byl 
Mgr. Roman Richtr. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje ověřovatele zápisu, a to pana Stanislava 
Moravce a pana Jaroslava Mertu a zapisovatele pana Mgr. Romana Richtra, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A Z - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 0 – 1, usnesení bylo schváleno. 

V 18:05 hodin příchod 1x host. 

Schválení programu: 

Program jednání byl zastupitelům rozeslán v pozvánce, a to prostřednictvím portálu uschovna.cz 
v odpoledních hodinách dne 3. června 2024, v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce, a to: 
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1) Zahájení 
a) kontrola plnění usnesení 
b) zpráva finančního výboru – na vědomí 
c) zpráva kontrolního výboru – na vědomí 

2) Organizační a majetkové záležitosti obce 
a) směnná smlouva č. 2007S22/50 – pozemek kolem úpravny vody a vrtu LIH-1 
b) smlouva o poskytnutí dotace – pořízení komunálního traktoru 
c) Cyklostezka Letohrad – Králíky, úsek Celné – Mladkov – Lichkov, smlouva o mimořádném 

členském příspěvku  
d) výběr dodavatele komunálního samonakládacího rozmetadla 
e) dotace za zřízení trvalého bydliště a spol. – 2x 
f) dotace na práci s mládeží – „Dětský den Lichkov 2024“ 
g) záměr prodeje ppč. 914/9 
h) záměr prodeje ppč. 3034 
i) prodej ppč. st. 296 a 128/5 
j) zřízení služebnosti inženýrských sítí na ppč. 3160 
k) oprava/záměr prodeje Roomster (schválení přímého nákupu vozidla) 
l) oprava vodovodu od čp. 58 po čp. 51 
m) oprava střechy obecního sálu 
n) oprava střechy obecní dílny 
o) přístavba/nástavba zázemí budovy základní školy a mateřské školy 
p) chodník u silnice II/312 (I. etapa od čp. 205 po čp. 42) 
q) dětské hřiště 
r) dopravní značení obce 
s) OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
t) stav výběrového řízení na pronájem restaurace – na vědomí (záměr vestavby bytů v II. NP) 
u) stav výběrového řízení na prodej vozidla zn. Karosa – na vědomí 
v) rozpočtové opatření č. 03/2024 z 15. dubna 2024 – na vědomí 
w) rozpočtové opatření č. 04/2024 z 9. května 2024 – na vědomí 
x) návrh rozpočtového opatření č. 05/2024 z 10. června 2024 

3) Informace obce 

4) Diskuse 
a) dotace na traktor a dětské hřiště 

5) Závěr 
Žádné návrhy na změny, doplnění a vypuštění nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 

hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený program zasedání Zastupitelstva 
obce Lichkov – dle zveřejněné Pozvánky z 3. června 2024, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

1a) Kontrola plnění usnesení 

Předsedající provedl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 8. dubna 2024. 
Předsedající uvedl, že usnesení pod č.j.: 41/24 ve znění: „Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje 
demontáž a likvidaci hokejových mantinelů na p.p.č. 264/1 v katastrálním území Lichkov. A pověřuje 
starostu obce o zajištění demontáže a likvidaci obecními zaměstnanci. A to do 30.6.2024“, bylo splněno 
pouze částečně, demontáž dřevěných prvků totiž provedla rodina xxxxxxx, ne zaměstnanci obce, jak to 
ukládalo usnesení, kovové prvky a součásti uklidili zaměstnanci obce, stejně tak provedli terénní úpravy. 
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Předsedající poděkoval rodině xxxxxxxxx za práci. Usnesení pod č.j.: 43/24 ve znění: „Zastupitelstvo 
obce Lichkov souhlasí s obílením západní stěny budovy – jiná stavba bez čísla popisného nebo 
evidenčního, jenž je součástí pozemkové parcely č. st. 296 – zastavěná plocha a nádvoří, obec a 
katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – práci na své náklady provede xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx“ 
nebylo splněno, žadatel byl vyrozuměn o souhlasu zastupitelstva, práce provedena nebyla. Předsedající 
dále uvedl, že je na zastupitelstvu, jak s informací o splnění/nesplnění jednotlivých usnesení, naloží. 
Dále uvedl, že ostatní usnesení byla splněna. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že by se příště soustředil pouze na ta usnesení, ze kterých vyplývá 
nějaký úkol a seznámit zastupitele a občany s tím, jak s tím bylo naloženo a zda byl úkol splněn. 
Domnívá se, že to pouze zdržuje zasedání, když předsedající čte, jaký byl program, kdo byl ověřovatel a 
tak dále. 

Předsedající uvedl, že v rámci dubnového zasedání mu bylo panem Martinem Matoulkem a 
panem Františkem Faltusem vytýkáno, že nereagoval na e-mail od pana Martina Matoulka, ve věci 
dětského hřiště. Z tohoto důvodu procházel e-mailové zprávy všech účtů, které má staženy do počítače, 
konkrétně „podatelna@lichkov.cz, info@lichkov.cz a starosta@lichkov.cz“, vše až do roku 2023, ale 
žádnou zprávu od pana Martina Matoulka, která by se týkala dětského hřiště, jak bylo namítáno, 
nenalezl. Je možné, že ji omylem odstranil, je možné, že byla odstraněna automaticky jako spam, je 
možné, že nedošla, ..., pan Martin Matoulek má zprávu jako odeslanou, proto požádal zastupitele, aby 
v případě, kdy na jakékoliv zprávy nebude reagovat, aby mu zavolali a doptali se, co a jak. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že je na zvážení, zda dělat zastupitelstva častěji, je hodně bodů 
k projednávání. Ví, jak to v 22:00 hodin vypadá, všichni se těší domů, je to na zvážení. 

Předsedající uvedl, že dopředu neví, kdy a co přijde k projednání do zastupitelstva, co přijde do 
zveřejnění pozvánky na zastupitelstvo, zařazuje do programu. V minulosti změnil názor, říkal to na 
minulém zasedání, je proti dodatečnému doplňování bodů do zveřejněného programu. Pokud se 
zastupitelstvo domluví, mohou být zasedání např. každé druhé pondělí v měsíci. Se zasedáním jsou 
spojeny další úkony, úkoly a povinnosti, lhůty. Je si vědom toho, že je hodně věcí k projednání, sám 
týden pracuje na přípravě na zasedání a po zasedání týden pracuje na zápisu a na úkolech ze zasedání. 14 
dnů se tak věnuje pouze zastupitelstvu a nemá čas na jinou práci. Pokud je zájem, je možné se scházet 
častěji. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že měl připomínku až do diskuze, ale když došlo k otevření tohoto 
tématu nyní, tak se domnívá, že by se mohl počátek zasedání posunout třeba na 17:30 hodin. Když je 
toho hodně, projednává se to v pozdních hodinách a zastupitelé všeobecně, tomu již nedají tu pozornost, 
která by tomu náležela. Je na zvážení posunutí začátku zasedání, nebo zasedání nedělat v pondělí, ale 
třeba v úterý již od 17:00 hodin, mimo úřední dny. Je to na zvážení, zda to neposunout a nezačínat dříve, 
aby se končilo dříve nebo aby bylo více prostoru k jednání. 

Předsedající uvedl, že kdysi byly pro jednání zastupitelstva zavedeny středy, po roce 2014 se 
zkoušely i pátky z důvodu možnosti účasti chalupářů, což se neujalo, proto se vrátily středy. Hasiči 
začali jezdi do tělocvičny a středy byly problém. Na naléhání zastupitelů z řad hasičů, obec ustoupila a 
zavedla pondělky. 

Paní Denisa Sejkorová uvedla, že kdyby se v úterý jednalo do noci, ve středu je úřední den, opět 
do 17:00 hodin. Lepší je pondělí. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že zastupitelé také druhý den vstávají a jdou do práce, všichni jsou na 
tom stejně. Je to na zvážení, aby jednání bylo takové, jak má být. 

Předsedající uvedl, že po hodině jednání navrhuje přestávky, zastupiteli jsou přestávky odmítány. 
Námitky proti obsahu zápisu nebyly vzneseny. Zápis ze zasedání byl vyložen k nahlédnutí 

v zasedací místnosti, po celou dobu konání zasedání zastupitelstva. 

1b) Zpráva finančního výboru – na vědomí 

Předsedající uvedl, že se finanční výbor sešel ve středu dne 5. června 2024 v kanceláři starosty 
obce. Podklady byly členům finančního výboru zaslány prostřednictvím portálu uschovna.cz ve dnech 
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29. května 2024 a doplněné dne 5. června 2024. Návrh Rozpočtového opatření č. 05/2024 z 10. června 
2024 byl členům finančního výboru předán v tištěné podobě před započetím jednání – na stůl. 

Paní Alexandra Stejskalová, předsedkyně finančního výboru, přednesla zprávu finančního 
výboru: 

1. Směnná smlouva č. 2007S22/50 – pozemek kolem úpravny vody a vrtu LIH-1. 
2. Smlouva o poskytnutí dotace ve výši Kč 210.000,-- na pořízení komunálního traktoru. 
3. Smlouva o mimořádném členském příspěvku ve výši Kč 157.463,-- – cyklostezka Letohrad – Králíky, 

nyní úsek Celné – Mladkov – Lichkov. Smlouva o partnerství a spolupráci na projektu Cyklostezka 
Jablonné-Králíky-Dolní Morava byla schválena 14. září 2023 – takže tento příspěvek schválit. 

4. Předložen výběr dodavatele na komunální samonakládací rozmetadlo – osloveni 4 dodavatelé – 
nejlevnější dodavatel EHL, s.r.o. nabídková cena s DPH ve výši Kč 124.630,--. 

5. Žádost o dotaci za zřízení trvalého bydliště a druhá žádost pro nově narozené dítě – schválit. 
6. TJ Tatran podal žádost o dotaci na „Dětský den Lichkov 2024“ ve výši Kč 12.500,-- – dotace bude 

použita 100 % na úhradu pronájmu zábavných atrakcí a ukázku historického sokolnictví – celkové 
náklady na akci jsou daleko vyšší (občerstvení pro děti, ceny, …). 

7. Oprava vozidla Roomster – z ekonomického hlediska se oprava nedoporučuje. Doporučujeme 
schválit přímý nákup vozidla do výše Kč 260.000,-- – předložena nabídka pro představu. 

8. Oprava vodovodu čp. 58 – čp. 51 – nedostačující nevyhovující stav – zpracovat projekt. 
dokumentaci. 

9. Oprava střechy obecního sálu – zastřešení západní části (nad sálem) potřeba staticky ověřit, 
posoudit stav celého krovu a na základě výsledku připravit projektovou dokumentaci na 
opravu/výměnu celé střechy. 

10. Nástavba zázemí budovy ZŠ a MŠ Lichkov – zadat projekt. dokumentaci – vysvětlí starosta. 
11. Dopravní značení obce – potřeba zadat projekt. dokumentaci. 
12. Nová obec. závazná vyhláška odpadového hospodářství – zapracována povinnost vyzvednutí 

známky a nalepení na popelnici, od 1. 1. 2025 samostatná uzavřená nádoba na textil. Účinnost 
vyhlášky od 1. 7. 2024 – schválit. 

13. Výběrové řízení na pronájem restaurace – opět se nikdo nepřihlásil. Navrhujeme zadat přípravu 
projekt. dokumentace „1.etapa – vestavba bytů v II. NP“. Dále vyhlašovat výb. řízení na pronájem. 
Po FV byla provedena prohlídka objektu – starosta + M. Matoulek + A. Stejskalová. 

14. Výběrové řízení na prodej vozidla Karosa – znal. posudkem stanovena cena k 18. 3. 2024 ve výši 
258 000,00 Kč – zatím se nikdo nepřihlásil. 

15. Rozpočtové opatření č. 03/2024 z 15. 4. 2024 a č. 04/2024 z 9. 5. 2024 – na vědomí. 
16. Návrh rozp. opatření č. 05/2024 z 10. 6. 2024 – ke schválení. 

 Přílohou zprávy byla rozpočtová opatření č. 03/2024 a 04/2024, návrh rozpočtového opatření č. 
05/2024 a žádost o dotaci TJ Tatran Lichkov, z.s. 

Zpráva finančního výboru byla zastupitelům zaslána e-mailem v ranních hodinách dne 6. června 
2024. 

Předsedající uvedl, že usnesení se neschvaluje, pouze se bere na vědomí – bez výhrad, v případě 
výhrad je třeba jednotlivé výhrady uvést do usnesení. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před jednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání finančního výboru ze 
dne 5. června 2024 – dle přílohy, bez výhrad. 

1c) Zpráva kontrolního výboru – na vědomí 

Předsedající uvedl, že se kontrolní výbor sešel v pondělí dne 22. dubna 2024 v zasedací místnosti 
obecního úřadu. Podklady byly členům kontrolního výboru zaslány prostřednictvím e-mailu dne 16. 
dubna 2024. 

Paní Mgr. Pavla Jelínková, předsedkyně kontrolního výboru, přednesla zprávu kontrolního 
výboru: 
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Předmět kontroly: Korespondence mezi panem Mgr. Romanem Richtrem a xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx. 
1. E-mail ze dne sobota 13. dubna 2024 13:49 - Vrácení části uhrazeného poplatku za rok 2024 za 

nevyvezenou popelnici ze dne 12. 4. 2024. 
2. Č.j.:OULi/414/eč.507/2024-STAR - Vrácení části uhrazeného poplatku za rok 2024 za nevyvezenou 

popelnici ze dne 12. dubna 2024 – vyrozumění 
3. Č.j.:OULi/1110/eč.1359/2023 Obecně závazná vyhláška obce Lichkov o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství. 
Kontrolní zjištění: Po důkladném prostudování výše zmíněné emailové korespondence, jsme jako KV 
dospěli k tomuto postupu: 
1. Vrácení části uhrazeného poplatku za rok 2024 za nevyvezenou popelnici ze dne 12. dubna 2024 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx – reklamace vyřešena dne 16. 4. 2024, kdy obec Lichkov zajistila vývoz 
komunálního odpadu, netřeba tak vracet část poplatku. 

2. Pan Mgr. Roman Richtr nepodával žádný podnět firmě EKOLA České Libchavy s.r.o., nýbrž on byl 
telefonicky kontaktován pracovnicí této obchodní společnosti s tím, že budou započaty kontroly 
nádob na komunální odpad, se zaměřením na platnost známek pro rok 2024. 

3. Obecně závaznou vyhlášku obce Lichkov o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství Č.j.:OULi/1110/eč.1359/2023 navrhujeme projednat na nejbližším zasedání 
zastupitelstva a doplnit o povinnost: 

a) po uhrazení poplatku na příslušný rok za svoz komunálního odpadu, si platnou známku 
vyzvednout na obecním úřadě Lichkov, 
b) platnou známkou označit svou svozovou nádobu nejpozději do 31. března aktuálního roku, 
c) 1 platná známka pro 1-4 osoby. 

Předsedající uvedl, že usnesení se neschvaluje, pouze se bere na vědomí – bez výhrad, v případě 
výhrad je třeba jednotlivé výhrady uvést do usnesení. Stěžovatele sám vyrozumí dle závěrů jednání 
zastupitelstva. 

Pan Martin Matoulek se dotázal, zda v případě, že bude uhrazen poplatek za svoz a likvidaci, zda 
bude vydávána jedna známka. 

Předsedající uvedl, že budou vydávány známky na nádoby bez omezení, vyhláškou nelze omezit 
počet nádob a tím i produkované množství odpadu. Omezení v počtu známek, které zavedl v loňském 
roce, mělo motivovat občany k separaci odpadů. Svozová firma obci předá určitý počet známek, ty se 
rozdají a bude na jednání obce a svozové firmy, zda obec dostane další známky. Není to problém 
občanů, je to povinnost obce, obec si to musí vyřešit. 

Pan Jaroslav Merta se dotázal, na základě čeho, je stanoven počet známek na nádoby, který obec 
dostane. 

Předsedající uvedl, že obec, svozové firmě, nepravidelně dodává počty a velikosti nádob na 
odpady a podle toho následně obdrží počet známek. Nádoby mají životnost cca 10 let, občas se stane, že 
nádoba spadne do svozového vozu, počet známek by měl být navýšen o 10 % oproti dodanému počtu. 
V případě že známky chybí, starosta jedná se svozovou firmou o dodání dalších známek. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že počet nádob dodává obec. Dotázal se, zda je možné počet nádob 
uměle navýšit, aby obec obdržela více známek? Dokladuje se, jak se se známkami naložilo? 

Předsedající uvedl, že toto se nedokladuje, na fakturách za svoz je uvedeno, kolik nádob a jakých 
velikostí bylo svezeno. Platí se ujeté kilometry a ukládané tuny. 

Paní Alexandra Stejskalová uvedla, že omezení v počtu vydávaných známek vedlo k třídění 
odpadů. Nyní si občané vezmou třeba 3 nebo 4 známky, vše vyhodí do popelnice a ten kdo třídí, bude 
znevýhodněn a zaplatí za ty, co netřídí. Lidé netřídí, je to vidět, počty nádob, pytle u nádob, ...  

Pan Martin Matoulek uvedl, že lidé nemají důvod třídit, nemají žádnou motivaci v podobě 
například zvýhodněných poplatků. 

Pan Jaroslav Merta se dotázal, zda něco porušil, když má velkou plastovou popelnici na 240 litrů, 
zda měl někde něco oznamovat? Má velkou nádobu, přesto, že ji nepotřebuje, ale děti ji kdysi vyhráli na 
hasičském plese. Má tepelné čerpadlo, nádobu přistavuje třeba jednou za dva měsíce. Často ji naplní jen 
z poloviny. 

Předsedající uvedl, že pan Jaroslav Merta nic neporušil, vyhláška to neupravuje. 
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Pan Stanislav Moravec uvedl, pan Martin Matoulek zde mluví o slevách za třídění, ale do 
současné doby nepřišel s žádným návrhem, jak to řešit. Téma pouze otevřel a dál nic. Ve všech 
vesnicích, kde se zkouší různé způsoby, žádný ze způsobů není nikdy ideální. Byl na sezení v Ekole, 
bavil se se starosty okolních obcí, někde mají známky, jinde čipy, tam čárové kódy, ale žádný systém 
není ideální. Když se bonusují plasty, občané si je svážejí z okolí, za to se ale platí. Nic není ideální. Je 
potřeba naučit lidi třídit. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že na to má jiný názor. Není zde motivace, aby lidi třídili. S žádným 
návrhem na řešení nepřišel proto, že mu minule pan Stanislav Moravec řekl, že odpady nemají řešení. 
Proto to dál neřešil. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před jednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání kontrolního výboru 
ze dne 22. dubna 2024 – dle přílohy, bez výhrad. 

2a) Směnná smlouva č. 2007S22/50 – pozemek kolem úpravny vody a vrtu LIH-1 

Předsedající uvedl, že obec v roce 2022 dostavěla vrt LIH-1 pro posílení vodovodu obce 
Lichkov. Stavba je zkolaudována a je v trvalém provozu. Jednou z podmínek vodoprávního úřadu bylo 
stanovení ochranného pásma I. stupně vodovodu, které koresponduje se skutečným zaměřením stavby. 
Stavba stojí na pozemku, jehož vlastníkem je Česká republika, kdy právo k hospodaření s majetkem 
státu je dáno Státnímu pozemkovému úřadu. Po jednáních se SPÚ v Pardubicích bylo dohodnuto zúžení 
původní žádosti o směnu z měsíce dubna 2022 tak, že požadovaný pozemek pod stavbou o výměře 71 
m2, dle GP č. 577-76/2022, nově označený jako č. 3107/2 – ostatní plocha, jiná plocha, by byl směněn za 
142 m2 oddělených z pozemkové parcely č. 3426. S touto dohodou však nesouhlasilo vedení OMPS 
SPÚ v Praze a navrhlo dělení pozemku p.č. 3107/1 v k.ú. Lichkov tak, aby pozemek zůstal v uceleném 
tvaru, a přitom ochranné pásmo vrtu a přístup z obecní cesty na pozemky p.č. 3106 a p.č. 3107/2, byly 
předmětem směny. Součástí vyjádření byla i nabídka na směnu výměr pozemku požadovaného a 
náhradou nabízeného v poměru 1:1,5. Součástí směny je i ppč. 3107/2, na kterém stojí stavba vrtu a 
který vymezuje ochranné pásmo I. stupně vodního zdroje. 

Zastupitelstvo obce, na svém zasedání dne 13. listopadu 2023, přijalo usnesení pod č.j.: 129/23 
ve znění: „Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr obce – směnu části pozemkové parcely č. 3426, 
orná půda o výměře cca 1.845 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí.“; záměr obce 
byl zveřejněn na všech úředních deskách obecního úřadu v době od 30. ledna 2024 do 19. února 2024, 
včetně. Původní usnesení k záměru směny ze dne 12. června 2023, pod č.j.: 43/23, bylo revokováno. 

Obec objednala a uhradila pořízení geometrického plánu č. 605-356/2023, ze dne 12. ledna 2024, 
na dělení ppč. 3426, orná půda, ze kterého byla oddělena část nově označena jako ppč. 3426/4, o výměře 
1.926 m2, jako část pozemku náhradou nabízeného. Dále objednala a uhradila pořízení geometrického 
plánu č. 606-357/2023, ze dne 12. ledna 2024, na dělení ppč. 3107/1, trvalý travní porost, ze kterého 
byla oddělena část nově označena jako ppč. 3107/3, o výměře 1.213 m2, jako část pozemku 
požadovaného. Dělení pozemků bylo odsouhlaseno Odborem územního plánování a stavebním úřadem 
Městského úřadu v Králíkách. 

SPÚ nechal zpracovat znalecký posudek ke stanovení cen směňovaných nemovitostí, včetně 
jejich součástí a příslušenství, kdy cena v místě a čase obvyklá ppč. 3107/2, obcí požadovaného, je 
znalcem stanovena na Kč 1.670,-- a ppč. 3107/3, rovněž obcí požadovaného, je znalcem stanovena na 
Kč 31.620,--. Cena ppč. 3426/4, tedy pozemku obcí ke směně nabízeného, byla znalcem stanovena jako 
cena dle § 28a zákona č. 229/1991 Sb., tedy v cenách podle vyhlášky č. 182/1988 Sb., ve znění vyhlášky 
č. 316/1990 Sb., a to ve výši Kčs 8.570,70. 

Na nově vzniklou ppč. 3107/2 je aktuálně platná pachtovní smlouva č. 1N24/50, ve prospěch 
obchodní společnosti ZEOS s.r.o. Naopak na nově vzniklou ppč. 3426/4 je aktuálně platná pachtovní 
smlouva ve prospěch ekonomického subjektu René Vyšohlíd. 

Předsedající dále uvedl, že obci byl předložen návrh textu směnné smlouvy č. 2007S22/50, kde je 
doplatek obce vyčíslen na Kč 24.719,30. Obec pozemky potřebuje, proto navrhuje předmětnou směnnou 
smlouvu schválit i přesto, že je to pro obec nevýhodné. 
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Pan Stanislav Moravec uvedl, že pozemek potřebujeme, je pro schválení směnné smlouvy. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 

hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Směnnou smlouvu č. 2007S22/50, kterou 
Obec Lichkov, IČ: 00279161, nabývá nemovitosti, ppč. 3107/2 – trvalý travní porost o výměře 71 
m2 a nově vzniklou ppč. 3107/3 – trvalý travní porost o výměře 1.213 m2, obě obec a katastrální 
území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí a současně Státnímu pozemkovému úřadu, IČ: 01312774, 
převádí nemovitost, nově vzniklou ppč. 3426/4 – orná půda o výměře 1.926 m2, obec a katastrální 
území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, to vše s doplatkem Obce Lichkov ve výši Kč 24.719,30 a 
pověřuje starostu obce k podpisu směnné smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2b) Smlouva o poskytnutí dotace – pořízení komunálního traktoru 

Obec, žádostí ze dne 18. prosince 2023, požádala Pardubický kraj o poskytnutí dotace 
z rozpočtových prostředků Pardubického kraje, v rámci Programu obnovy venkova 2023+, v roce 2024, 
dotační titul 4 – podpora komunálních traktorů, na pořízení komunálního traktoru s příslušenstvím. 
Žádost byla podávána na částku ve výši Kč 250.000,--. 

Rada Pardubického kraje, na svém zasedání dne 18. března 2024, žádost projednala a schválila 
poskytnutí dotace ve výši 50 % ze skutečných nákladů vynaložených na akci v roce 2024, maximálně 
však Kč 210.000,--. Podpora je poskytována jako účelová investiční dotace. Návrh textu smlouvy byl 
přílohou. 

Předsedající dále uvedl, že traktor byl zakoupen již v měsíci lednu 2024, po oboustranném 
odsouhlasení a podepsání smlouvy o dotaci proběhne vyúčtování dotace. Obec má všechny doklady 
připraveny. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu 
obnovy venkova 2023+, č. OŽPZ/24/22085, kterou je Obci Lichkov, IČ: 00279161, poskytována 
dotace ve výši 50 % ze skutečných nákladů vynaložených na akci v roce 2024, maximálně však Kč 
210.000,-- – dle přílohy a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Předsedajícím vyhlášena přestávka v době od 19:00 do 19:05 hodin. V rámci přestávky zastupitelé 
pogratulovali pan Stanislavu Moravcovi k významnému životnímu výročí. 

2c) Cyklostezka Letohrad – Králíky, úsek Celné – Mladkov – Lichkov, smlouva o mimořádném 
členském příspěvku 

Předsedající uvedl, že v souladu se schválenou Smlouvou o partnerství a spolupráci na projektu 
Cyklostezka Jablonné nad Orlicí – Králíky – Dolní Morava, kterou zastupitelstvo schválilo na svém 
zasedání dne 11. září 2023, pod č.j.: 101/23, ve znění: „Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o 
partnerství a spolupráci na projektu „Cyklostezka Jablonné nad Orlicí – Králíky – Dolní Morava“ a 
pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy“, je nyní obci, Sdružením obcí ORLICKO, předkládán návrh 
textu Smlouvy o mimořádném investičním členském příspěvku na přípravu Cyklostezky v úseku Celné 
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– Mladkov – Lichkov. Text smlouvy schválila Správní rada Sdružení obcí ORLICKO dne 31. května 
2024, na svém zasedání v Lichkově. 

Předmětem smlouvy je poskytnutí mimořádného investičního členského příspěvku Sdružení obcí 
ORLICKO, z rozpočtu Obce Lichkov, na projektovou a související přípravu akce: Cyklostezka Letohrad 
– Králíky, úsek Celné – Mladkov – Lichkov, kdy obec deklarovala zájem na realizaci výše uvedeného 
projektu. Sdružení je nositelem (investorem) projektu, jehož cílem je zejména přispět k trvale 
udržitelnému rozvoji venkovského prostoru a tím i ke zvýšení sounáležitosti obyvatel Orlicka ke svým 
obcím, včetně zvýšení dopravní bezpečnosti a zajištění rozvoje potenciálu cestovního ruchu v regionu 
Orlicka. Investiční příspěvek obce ve výši Kč 157.463,--, bude použit na částečnou úhradu nákladů 
souvisejících se zajištěním výše uvedené činnosti. Výpočet příspěvku je uveden v příloze č. 1 
projednávané smlouvy. Obec by měla předmětný příspěvek, na základě fakturace, převést na účet 
Sdružení obcí ORLICKO, a to nejpozději k 15. červenci 2024. Řešený úsek cyklostezky, dle předložené 
smlouvy, je součástí řešení Cyklostezky Jablonné nad Orlicí – Králíky – Dolní Morava – Červená Voda, 
tak že poskytnutý příspěvek bude započten do celkového příspěvku obce na přípravu a realizaci projektu 
Cyklostezka Jablonné nad Orlicí – Králíky – Dolní Morava – Červená Voda a následně bude vyúčtován. 
Smlouva se uzavírá na dobu určitou, a to do 31. prosince 2024. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o poskytnutí mimořádného 
investičního členského příspěvku, kterou Obec Lichkov, ve prospěch Sdružení obcí ORLICKO, 
IČ: 70951993, se sídlem na adrese Žamberk, Masarykovo náměstí čp. 166, psč. 564 01 – pošta 
Žamberk, poskytuje mimořádný investiční členský příspěvek ve výši Kč 157.463,--, na 
projektovou a související přípravu akce: Cyklostezka Letohrad – Králíky, úsek Celné – Mladkov – 
Lichkov, dle přílohy a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2d) Výběr dodavatele komunálního samonakládacího rozmetadla 

Předsedající uvedl, že poptávkou ze dne 14. května 2024, požádal o podání cenových nabídek na 
dodávku komunálního samonakládacího rozmetadla s pracovním záběrem dvou metrů. Osloveny byly 
náhodně vybrané firmy z internetu. Odpočet DPH obec neuplatní, neboť se nejedná o ekonomickou 
činnost. 

Dne 14. května 2024 v 11:17 hodin byla e-mailem doručena cenová nabídka obchodní 
společnosti, EHL, s.r.o., IČ: 25971417, se sídlem na adrese Lukavice čp. 46, psč. 516 03 – pošta 
Lukavice, s nabídkou ve výši Kč 100.000,-- bez DPH a s cenou za dopravu ve výši Kč 3.000,-- bez 
DPH. Cenová nabídka je obcí evidována pod č.j.:OULi/502/eč.609/2024-STAR. Nabízeno je rozmetadlo 
PS 200. 

Dne 14. května 2024 v 15:30 hodin byla e-mailem doručena cenová nabídka obchodní 
společnosti, Zahrada-Dílna-Stroje s.r.o., IČ: 01505505, se sídlem na adrese Vochov čp. 202, psč. 330 23 
– pošta Vochov, s nabídkou ve výši Kč 160.000,-- bez DPH a s dopravou zdarma. Cenová nabídka je 
obcí evidována pod č.j.:OULi/504/eč.611/2024-STAR. Nabízeno je rozmetadlo FAZA Felix 200 
s plastovou plachtou. 

Dne 14. května 2024 v 20:22 hodin byla e-mailem doručena cenová nabídka obchodní 
společnosti, POL-AGRO maszyny a.s., IČ: 08516359, se sídlem na adrese Místek, ul. Palkovická čp. 
2393, psč. 738 01 – pošta Frýdek-Místek, s nabídkou ve výši Kč 100.000,-- bez DPH a s cenou za 
dopravu ve výši Kč 5.000,-- s DPH. Cenová nabídka je obcí evidována pod č.j.:OULi/509/eč.617/2024-
STAR. Nabízeno je rozmetadlo PS 200. 

Dne 5. června 2024 v 18:59 hodin byla e-mailem doručena cenová nabídka obchodní společnosti, 
Rybář tech s.r.o., IČ: 27730000, se sídlem na adrese Suchdol čp. 22, psč. 679 13 – pošta Vavřinec, 
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s nabídkou ve výši Kč 133.500,-- bez DPH. Cenová nabídka je obcí evidována pod 
č.j.:OULi/599/eč.723/2024-STAR. Nabízeno je rozmetadlo STR 10, včetně dopravy a montáže na 
traktor. Pro výběrové řízení bude posuzován pouze sypač a hydraulika, pokud bude nabídka vybrána, je 
možné jednat o případném nákupu nabízeného příslušenství. 

Předsedající dále uvedl, že cenově nejvýhodnější je nabídka obchodní společnosti EHL, s.r.o., 
IČ: 25971417, s celkovou nabídkovou cenou Kč 124.630,-- s DPH a navrhl schválit pořadí výběrového 
řízení na zakázku malého rozsahu a dále schválit nákup rozmetadla od společnosti EHL, s.r.o., IČ: 
25971417. 

Doplněné podklady byly zastupitelům zaslány e-mailem dne 6. června 2024. 
Pan Martin Matoulek se dotázal, zda vybraný stroj splňuje technické požadavky obce a šíři 

posypu. 
Předsedající uvedl, že pohon je hydraulický při zastavení traktoru se z kabiny zastaví posyp. 

Rozmetadlo má pracovní záběr 2 m, manuální nastavení frakce posypového materiálu a čechrání 
k rozbití zmrzlého štěrku. Prakticky obsluha traktoru nemusí vystoupit z kabiny, sklopí rozmetadlo, 
nabere štěrk a odjíždí sypat komunikace. Štěrk je sypán přímo na komunikaci, není rozmetán po okolí, 
kamínky by neměly odletovat do oken apod. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořadí veřejné zakázky malého rozsahu 
provedené průzkumem trhu, mimo režim zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 
ve znění pozdějších doplnění a změn, na zajištění dodávky komunálního samonakládacího 
rozmetadla, a to: 
1) obchodní společnost EHL, s.r.o., IČ: 25971417, se sídlem na adrese Lukavice čp. 46, psč. 516 03 

– pošta Lukavice, s celkovou nabídkovou cenou ve výši Kč 124.630,-- s DPH, 
2) obchodní společnost POL-AGRO maszyny a.s., IČ: 08516359, se sídlem na adrese Místek, ul. 

Palkovická čp. 2393, psč. 738 01 – pošta Frýdek-Místek, s celkovou nabídkovou cenou ve výši 
Kč 126.000,-- s DPH, 

3) obchodní společnost Rybář tech s.r.o., IČ: 27730000, se sídlem na adrese Suchdol čp. 22, psč. 
679 13 – pošta Vavřinec, s celkovou nabídkovou cenou ve výši Kč 161.535,-- s DPH a 

4) obchodní společnost Zahrada-Dílna-Stroje s.r.o., IČ: 01505505, se sídlem na adrese Vochov čp. 
202, psč. 330 23 – pošta Vochov, s celkovou nabídkovou cenou ve výši Kč 193.600,-- s DPH, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno a 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje uzavření Kupní smlouvy s obchodní 
společností EHL, s.r.o., IČ: 25971417, se sídlem na adrese Lukavice čp. 46, psč. 516 03 – pošta 
Lukavice, na dodávku komunálního samonakládacího rozmetadla PS 200 – dle podané cenové 
nabídky, v nabídkové ceně Kč 124.630,-- s DPH a pověřuje starostu obce k podpisu kupní 
smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2e) Dotace za zřízení trvalého bydliště a spol. – 2x 

Dne 15. května 2024 byla obci doručena žádost xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, zastoupeného 
zákonným zástupcem – xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, o finanční dar pro občana, který si v obci 
Lichkov zřídil trvalé bydliště. Datum přihlášení k TP v obci je 15. května 2024, bez předchozích 
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trvalých pobytů v obci, výše požadovaného finančního daru je Kč 5.000,--. Kontrolu formálních 
náležitostí žádosti a kontrolu trvalého pobytu v czech-point provedl starosta obce, žádost splňuje 
všechny podmínky vyžadované Zásadami pro poskytování finančních darů ze strany Obce Lichkov, 
návrh textu Darovací smlouvy č. 19/2024 byl přílohou. 

Předsedající dále uvedl, že dne 20. května 2024 byla obci doručena žádost xxxxxxxxxxxxx o 
finanční dar pro nově narozené dítě s trvalým pobytem v obci Lichkov. Výše požadovaného finančního 
daru je Kč 5.000,--. Kontrolu formálních náležitostí žádosti a kontrolu trvalého pobytu v czech-point 
provedl starosta obce, žádost splňuje všechny podmínky vyžadované Zásadami pro poskytování 
finančních darů ze strany Obce Lichkov, návrh textu Darovací smlouvy č. 20/2024 byl přílohou. 

Paní Mgr. Pavla Jelínková uvedla, že v případě dotace pro xxxxxxxxxxxxxxx se zdrží hlasování. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 

hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Darovací smlouvu č. 19/2024, pod č.j.: 
OULi/505/eč.618/2024, kterou je xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, zastoupenému 
zákonný zástupcem, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx trvale bytem Lichkov čp. 
xxx, psč. 561 68 – výdejní místo Lichkov, poskytnut finanční dar ve výši Kč 5.000,-- pro občana, 
který si v obci Lichkov zřídí trvalé bydliště, dle Zásad pro poskytování finančních darů ze strany 
Obce Lichkov – dle přílohy a pověřuje starostu obce k podpisu darovací smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno a 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Darovací smlouvu č. 20/2024, pod č.j.: 
OULi/534/eč.650/2024, kterou je xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx trvale bytem Lichkov čp. 
xx, psč. 561 68 – výdejní místo Lichkov, poskytnut finanční dar ve výši Kč 5.000,-- pro nově 
narozené dítě s trvalým pobytem v obci Lichkov (xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx), dle Zásad pro 
poskytování finančních darů ze strany Obce Lichkov – dle přílohy a pověřuje starostu obce 
k podpisu darovací smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A Z A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 0 – 1, usnesení bylo schváleno. 

2f) Dotace na práci s mládeží – „Dětský den Lichkov 2024“ 

Dne 23. května 2024 byla obci doručena žádost spolku TJ Tatran Lichkov, z.s., který žádá o 
dotaci na podporu práce s mládeží v roce 2024. Žádost je podávána na částku ve výši Kč 12.500,--, což 
je 100 % předpokládaného rozpočtu akce: „Dětský den Lichkov 2024“. 

Předběžnou veřejnosprávní kontrolu, dle zákona č. 320/2001 Sb. o finanční kontrole, provedl 
starosta obce. Žádost splňuje formální požadavky. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že v žádosti je vše uvedeno, dotace bude použita pouze na 
vyjmenovaný účel, tedy na pronájem zábavných atrakcí pro děti a na ukázku sokolnictví. Přesně v částce 
Kč 12.500,-- měl Tatran výdaj, subjektům bylo vše uhrazeno. Na akci bylo 80 dětí, zatím má pouze 
pozitivní ohlasy. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje dotaci ve výši Kč 12.500,-- pro spolek TJ 
Tatran Lichkov, z.s., IČ: 47501537, na podporu práce s mládeží v roce 2024 – dle přílohy a 
pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o dotaci, 

 



11 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2g) Záměr prodeje ppč. 914/9 

Předsedající uvedl, že dne 4. dubna 2024 byla obci doručena žádost o odkup nemovitosti, 
pozemkové parcely č. 914/9, trvalý travní porost o výměře 45 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. 
Ústí nad Orlicí. Žadatelé žádost odůvodňují rozšířením zahrady u rodinného domu čp. 97. Souhlasí 
s úhradou nákladů na pořízení znaleckého posudku ke stanovení ceny v místě a čase obvyklé a dále 
souhlasí se zatížením celého pozemku služebností inženýrské sítě – větve kanalizační stoky. 

Předmětný pozemek je ve vlastnictví Obce Lichkov, vlastnická práva nejsou omezena. Na 
pozemku je větev gravitační stoky „C“ kanalizace obce Lichkov, část po revizní šachtu, přípojky 
rodinného domu čp. 113. Dle územního plánu se jedná o zastavitelné území. Pozemek je oplocen, 
dlouhodobě je udržován z třetí strany, bez nájemní smlouvy. Obec s pozemkem žádné plány nemá, pro 
obec je momentálně nepotřebný. 

Předsedající dále uvedl, že se nejedná o prodeji, ale pouze o záměru prodeje. V případě 
následného schválení prodeje bude sjednávána služebnost na provozování, údržbu a modernizaci 
inženýrské sítě. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nemovitosti – pozemkové 
parcely č. 914/9, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – trvalý travní porost o 
výměře 45 m2, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2h) Záměr prodeje ppč. 3034 

Dne 22. května 2024 byla obci doručena žádost o odkup nemovitosti, pozemkové parcely č. 
3034, trvalý travní porost o výměře 1.968 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí. 
Žadatel žádost odůvodňuje výstavbou rodinného domu pro trvalé bydlení. Souhlasí s úhradou nákladů na 
pořízení znaleckého posudku ke stanovení ceny v místě a čase obvyklé a dále souhlasí s úhradou 
nákladů na změnu územního plánu. 

Předsedající uvedl, že předmětný pozemek je ve vlastnictví Obce Lichkov, vlastnická práva 
nejsou omezena. Na pozemku se nachází inženýrská síť ve vlastnictví a správě Obce Lichkov – kabelové 
vedení veřejného osvětlení a sloup veřejného osvětlení s osvětlovacím tělesem. Zaměření není 
provedeno, toto bude třeba realizovat, včetně geometrického plánu k zajištění služebnosti této 
inženýrské sítě. Dle územního plánu se jedná o plochu Z12, označenou jako „OM“ – komerční zařízení 
malá a střední. Pro zamýšlenou výstavbu rodinného domu je třena provést Změnu Územního plánu 
Lichkov, nejméně v ploše Z12, a to na „SV“ – plochy smíšené obytné, venkovské. S tímto je žadatel 
srozuměn, změnu má předjednánu na Odboru územního plánování při Městském úřadu v Králíkách. 

Vzhledem ke komplikaci se změnou územního plánu, obec oslovila právničku, která 
konstatovala, že „… zájemce si podá žádost o koupi předmětného pozemku s tím, že na pozemku chce v 
budoucnu stavět rodinný dům. Za tím účelem se zaváže již jako vlastník pozemku požádat o změnu 
územního plánu s tím, že změnu uhradí on. Zastupitelstvu se současně předloží návrh kupní smlouvy, ve 
které bude sjednáno, mimo jiné, i předkupní právo pro Obec Lichkov a dále se ve smlouvě sjedná 
Výhrada zpětné koupě. Výhrada zpětné koupě funguje jako pojistka, kdyby zájemce (kupující) v určené 
lhůtě nepožádal o změnu územního plánu a tuto změnu neuhradil – tato podmínka bude ve smlouvě 
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uvedena. Výhrada zpětné koupě i předkupní právo budou zapsány jako práva věcná do katastru 
nemovitostí. Kupujícímu tak bude znemožněno prodat pozemek třetí osobě, pokud by si rozmyslel svůj 
původní záměr a současně bude mít prodávající pojistku, že pokud kupující nebude konat žádné kroky ke 
změně územního plánu a jeho úhrady, že bude obci, na základě její žádosti, pozemek vrácen zpět za 
původní kupní cenu. Pokud by zastupitelstvo, ani za takových podmínek neschválilo záměr a následný 
prodej pozemku z důvodu nesouladu záměru s územně plánovací dokumentací obce, tak další šance, jak 
celou věc vyřešit, není“. Přílohou byl návrh textu kupní smlouvy. 

Předsedající dále uvedl, že se nejedná o prodeji, ale pouze o záměru prodeje. V případě 
následného schválení prodeje bude navíc sjednávána služebnost na provozování, údržbu a modernizaci 
inženýrské sítě – kabelového vedení veřejného osvětlení, což návrh textu kupní smlouvy, prozatím 
neobsahuje. Dále by bylo vhodné smluvně ošetřit i budoucí stavbu rozšíření veřejného osvětlení na 
plánovanou modernizaci cesty k čp. 54, kde se momentálně připravuje projektová dokumentace. 

Pan xxxxxxxxxxxx uvedl, že je potřeba změna územního plánu, s tímto je srozuměn. Dále 
souhlasí s věcným břemenem na veřejné osvětlení. Kdyby se pozemek zmenšil o obslužný pruh 
komunikace, již tak je úzký, asi by byl problém s umístěním stavby.  

Pan Martin Matoulek uvedl, že kdyby se schválil prodej, bude třeba dělat protlak kanalizace pod 
cestou. 

Předsedající uvedl, že to bude na projektantovi, přípojky budou součástí projektové 
dokumentace. Obecní úřad nepovoluje řezání asfaltu, vše se řeší protlakem nebo podvrtem. 

Pan Martin Matoulek se dotázal, zda je možné přípojky umístit do obslužného pruhu na druhé 
straně kanalizace? 

Předsedající uvedl, že je to na projektantovi, v případě umístění přípojek do obecních pozemků, 
se vždy sjednává služebnost. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že je proti záměru prodeje, nelíbí se mu, že se jedná o pozemku, který 
má výměru 1.968 m2, kdysi na zastupitelstvu navrhoval, aby obec změnu územního plánu udělala, že 
vlek nebude, a že tam jsou vhodné pozemky pro výstavbu. Pokud má obec málo pozemků na výstavbu, 
domnívá se, že není správné prodávat 1.968 m2 jenom jednomu žadateli. Je na místě uvažovat o tom, 
kdyby se to vyjmulo, pozemky jsou dva vedle sebe, rozdělit to a udělat tam třeba tři parcely. Pokud to 
bude takto postaveno, je proti záměru. 

Paní Alexandra Stejskalová uvedla, že pozemek je úzký a na dvě parcely to není. Kolem nic 
nemáme, nemáme z čeho čerpat, aby se to zvětšilo. Šéřka je 27 m, pozemek je dlouhý a úzký a dvě 
parcely, to je problém. Samotné umístění domu bude problém, je to podél cesty, bez zahrady. 

Předsedající uvedl, že obec v tomto místě další pozemky nemá, pouze místní komunikaci. 
Sousední pozemky jsou soukromé. V minulosti vlastníka sousedního pozemku oslovil, ale tento nemá 
zájem pozemek prodat. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nemovitosti – pozemkové 
parcely č. 3034, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – trvalý travní porost o 
výměře 1.968 m2, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - N A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Předsedající pana Martina Matoulka upozornil, že hlasoval „pro“ návrh přesto, že je ve střetu 
zájmů. Střet zájmů nijak předem neavizoval. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že se jedná pouze o záměr. 
Předsedající uvedl, že pokud je ve střetu zájmů, má tento střet zájmů avizovat předem a 

hlasování se zdržet. Přesto, že střet zájmů neavizoval a hlasoval „pro“ návrh, je jeho hlas platný. 
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2i) Prodej ppč. st. 296 a 128/5 

Předsedající uvedl, že zastupitelstvo obce, na svém zasedání dne 8. dubna 2024, projednávalo 
prodej ppč. st. 296 a 128/5 v Lichkově, k nové žádosti o prodej ze dne 26. prosince 2023, obci doručené 
dne 2. ledna 2024. Zájemce má v úmyslu, v budově na ppč. st. 296, vystavět muzeum lichkovské 
továrny. 

Původní usnesení zastupitelstva k prodeji nemovitostí, pod č.j.: 137/23, ze dne 13. listopadu 
2023, žadatel neakceptoval, proto bylo revokováno a bylo schváleno nové usnesení pod č.j.: 49/24 ve 
znění: „Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nemovitostí – pozemkové parcely č. st. 296 
– zastavěná plocha a nádvoří o výměře 54 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, 
jejíž součástí je jiná stavba – budova bez čísla popisného nebo evidenčního a pozemkové parcely č. 
128/5 – trvalý travní porost o výměře 224 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, vše 
v celkové hodnotě Kč 77.824,--, odchylka od ceny v místě a čase obvyklé je odůvodněna podmínkou 
výstavby a zprovozněním muzea lichkovské továrny, a to do pěti let od zápisu vlastnického práva do 
katastru nemovitostí a jeho následné řádné provozování po dobu dalších 10 let od zprovoznění, v 
případě nezprovoznění muzea do pěti let bude účtována smluvní pokuta ve výši Kč 83.370,--, dále s 
podmínkou zákazu zcizení a předkupního práva ve prospěch Obce Lichkov, a to po dobu 10 let 
provozování muzea“. 

Pozemková parcela č. st. 296, jejíž součástí je jiná stavba – budova bez čísla popisného nebo 
evidenčního a pozemková parcela č. 128/5, jsou ve vlastnictví Obce Lichkov, vlastnická práva nejsou 
omezena. Na nemovitostech neváznou práva třetích osob, na těchto se nenachází inženýrské sítě ve 
vlastnictví a správě Obce Lichkov, nemovitosti nejsou postiženy ochrannými pásmy inženýrských sítí ve 
vlastnictví a správě Obce Lichkov. 

Záměr obce k prodeji byl zveřejněn na všech úředních deskách Obecního úřadu Lichkov v době 
od 15. dubna 2024 do 3. května 2024, včetně. Jiný zájemce o nemovitosti není. Předsedajícím byly 
promítnu fotografie dodané žadatelem, jako dokumentace původního stavu budovy, dále fotografie 
z měsíce dubna 2024 a dále fotografie ze dne 10. června 2024, dokumentující skutečný stav budovy před 
projednávaným prodejem. 

Pan Stanislav Moravec uvedl, že je škoda, že žadatel není přítomen. 
Předsedající uvedl, že původně byl rozhodnut, že se hlasování zdrží z důvodu opětovných útoků 

žadatele na jeho osobu, posledně prostřednictvím e-mailová komunikace. Své rozhodnutí však 
přehodnotil a bude hlasovat proti prodeji tomuto žadateli, a to proto, že nevěří, že tento své sliby, 
vystavět v budově muzeum lichkovské továrny, dodrží. Žadatel vždy slibuje, ale sliby neplní, posledně 
s obílením stěny budovy bývalé vodárny. Třeba to bude pro žadatele motivační a na „truc“ starostovi, 
muzeum postaví. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej nemovitostí – pozemkové parcely č. 
st. 296 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 54 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí 
nad Orlicí, jejíž součástí je jiná stavba – budova bez čísla popisného nebo evidenčního a 
pozemkové parcely č. 128/5 – trvalý travní porost o výměře 224 m2, obec a katastrální území 
Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, vše v celkové hodnotě Kč 77.824,--, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, 
odchylka od ceny v místě a čase obvyklé je odůvodněna podmínkou výstavby a zprovozněním 
muzea lichkovské továrny, a to do pěti let od zápisu vlastnického práva do katastru nemovitostí a 
jeho následné řádné provozování po dobu dalších 10 let od zprovoznění, v případě nezprovoznění 
muzea do pěti let bude účtována smluvní pokuta ve výši Kč 83.370,--, dále s podmínkou zákazu 
zcizení a předkupního práva ve prospěch Obce Lichkov, a to po dobu 10 let provozování muzea, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 
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2j) Zřízení služebnosti inženýrských sítí na ppč. 3160 

Předsedající uvedl, že dne 8. prosince 2023 proběhla závěrečná kontrolní prohlídka stavby na 
pozemkových parcelách č. 1205/1, 3207/4 a 3207/3, všechny obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí 
nad Orlicí a následně bylo Obecním úřadem Lichkov přiděleno čp. xxx. Žádostí ze dne 15. května 2024 
žadatel žádá o sjednání služebnosti inženýrských sítí na pozemkové parcele č. 3160, obec a katastrální 
území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, vše na vodovodní a kanalizační přípojky vedené souběžně v jedné 
trase. K žádosti doložil protokol ze závěrečné kontrolní prohlídky stavby a dále geometrický plán č. 608-
59/2024, ze dne 14. března 2024, k vytýčení rozsahu věcného břemene. Služebnost je sjednávána za 
jednorázovou úplatu ve výši Kč 1.210,-- s DPH. Veškeré náklady nese strana oprávněná. 

Předsedající dále uvedl, že přílohou je návrh textu smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě 
a navrhl smlouvu schválit. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomnému 
hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o zřízení služebnosti 
inženýrských sítí na ppč. 3160, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, v rozsahu 
dle geometrického plánu č. 608-59/2024, ze dne 14. března 2024 – dle přílohy a pověřuje starostu 
obce k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2k) Oprava/záměr prodeje Roomster (schválení přímého nákupu vozidla) 

Obec Lichkov, v roce 2013, zakoupila ojeté nákladní motorové vozidlo tov. zn. Škoda, typ 
Roomster, rz: 4E74354, za Kč 144.000,--. Do roku 2023 včetně, bylo na opravách uhrazeno celkem Kč 
167.692,17. Počátkem roku 2024 se začala projevovat zvýšená hlučnost v motorovém prostoru. V rámci 
objednané opravy bylo konstatováno, že na předmětném vozidle je nutná generální oprava převodovky, 
s tím spojená výměna spojky a dále je třeba opravit zkorodované karosářské díly – prahy vozidla, včetně 
lakování. Cena opravy byla odhadnuta na částku ve výši Kč 50.000,-- až Kč 60.000,--. Je možné sehnat 
použitou převodovku se zárukou na montáž, kdy cena opravy by se tak ponížila o GO převodovky. 
Samotné karosářské práce s lakováním byly odhadnuty na částku ve výši kolem Kč 25.000,--. Z 
ekonomického hlediska nebyla opravu doporučena. 

Předsedající uvedl, že má představu, že by se pořídilo starší osobní motorové vozidlo zn. Škoda 
Fabia III, benzín, barva červená, rok výroby max. 2018, nájezd kolem 50.000,-- km, ideálně tažné 
zařízení. Vozidlo by se polepilo nápisem „HASIČI“ a zařadilo by se do výjezdu. Výhodou je hrazení 
povinného ručení ze státního rozpočtu. 

Vozidlo by sloužilo zaměstnancům obce a samosprávě, jednotce SDH, případně spolkům, po 
vzoru Roomstera. 

Předsedající navrhl schválit přímý nákup vozidla s limitem do Kč 260.000,-- za samotné vozidlo. 
Související poplatky a případné úpravy (polep, závěsné zařízení, …) by byly hrazeny v rámci 
kompetencí starosty. Dále navrhl stávající vozidlo Škoda Roomster prodat, jako nepotřebný majetek, 
např. obálkovou metodou s min. nabídkovou cenou ve výši Kč 15.000,--. Záměr by dále obsahoval: 
„prodej obálkovou metodou – nabídky v CZK v zalepené obálce výrazně označené „Neotvírat – prodej 
Roomster“. Minimální částka k prodeji Kč 15.000,-- – přiklepnutí nejvyšší nabídce. Prohlídka vozu po 
domluvě, do 12:00 hodin dne 2. září 2024. Zájemci své nabídky doručí nejpozději do 12:00 hodin dne 2. 
září 2024 (pondělí) na OÚ Lichkov, otevírání obálek a hodnocení nabídek proběhne veřejně, v rámci 
zasedání Zastupitelstva obce Lichkov dne 9. září 2024 (pondělí) od 18:00 hodin, v zasedací místnosti 
OÚ Lichkov. Prodej na základě usnesení Zastupitelstva obce Lichkov a složení finančních prostředků na 
účet obce. Náklady spojené s převodem hradí kupující“. 

Pan Jaroslav Merta se dotázal, zda záměr nákupu vozidla byl projednán s jednotkou SDH 
Lichkov, když má sloužit i jednotce? 
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Předsedající uvedl, že se členy JSDH obce záměr neprojednával, záměr byl projednáván v rámci 
finančního výboru. Stejně jako v minulosti Roomster, bude nově pořízené vozidlo sloužit obci, tedy 
zaměstnancům a úřadu. Co pamatuje, tak jednou byl Roomster vyslán na výjezd, ale chlapi si stejně 
vzali Boxera. Jednotka měla Roomstera k dispozici, v klubovně měla čip a knihu provozu. Jeden klíč od 
vozidla je trvale na obci a druhý mají zaměstnanci. Vozidlo stojí venku, je uzamčeno, kdo s ním chtěl 
jet, musel si přijít pro klíč. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že to takto bylo domluveno a fungovalo to. Nedomnívá se, že je 
třeba něco s jednotkou projednávat. Nepamatuje si, že by se na výjezd jelo Roomsterem. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že to chápe tak, že auto bude ve výjezdu jen proto, aby obec ušetřila na 
povinném ručení. Auto by přednostně sloužilo obecnímu úřadu, Tatran jej nikdy nevyužil, nabídka od 
obce byla. Dále se dotázal starosty, jak se nyní řeší služební cesty, zda starosta jezdí soukromým 
vozidlem a následně žádá o proplacení cestovních výloh? 

Předsedající uvedl, že momentálně využívá Boxera, stejně tak zaměstnanci. 
Pan Jaroslav Merta uvedl, že auto bude převážně sloužit obecnímu úřadu a starostovi, proto ať si 

auto vybere starosta. Pokud se starosta domnívá, že vozidlo je dostačující pro jeho potřeby a pro potřeby 
obecního úřadu, ať se pořídí, s tímto problém nemá. 

Pan Stanislav Moravec se dotázal, zda částka Kč 15.000,-- k prodeji Roomstera není vysoká. Zde 
to neponížit na Kč 10.000,--? 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že součástí nabídky je i druhá sada kol. Může to někdo koupit na 
náhradní díly. 

Pan Martin Matoulek se dotázal, zda označení „HASIČI“ má úlevy od dálničních poplatků? 
Předsedající uvedl, že ano, vozidlo se má přes HZS zadat do systému, aby mohlo jezdit po 

dálnici bez poplatků. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost 

vyjádřit se přítomnému hostu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nákladního skříňového 
automobilu kategorie „N1“, tov. zn. Škoda, typ Roomster, rz: 4E74354, VIN: 
TMBUAC5J885069877, první registrace 19. května 2008, porucha převodovky + kompletní sada 
kol, minimální cena Kč 15.000,-- – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno, 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přímý nákup ojetého motorového vozidla 
zn. Škoda Fabia III, palivo benzín, barva červená, rok výroby 2018 a mladší, nájezd cca 50.000 
km, tažné zařízení výhodou, v hodnotě do Kč 260.000,-- a pověřuje starostu obce k zakoupení 
vozidla a k podpisu kupní smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno a 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje provedení opravy nákladního skříňového 
automobilu kategorie „N1“, tov. zn. Škoda, typ Roomster, rz: 4E74354, VIN: 
TMBUAC5J885069877 v hodnotě do Kč 60.000,-- a pověřuje starostu obce k zajištění opravy 
vozidla. 

Vzhledem k přijetí předchozích usnesení již nebylo o opravě vozidla jednáno. 

Předsedajícím vyhlášena přestávka od 20:07 do 20:12 hodin. 

V 20:07 hodin odchod 1x host 
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2l) Oprava vodovodu od čp. 58 po čp. 51 

Obec Lichkov je vlastníkem a provozovatelem vodovodu obce Lichkov. Předsedající, coby 
odborný zástupce provozovatele požaduje, aby stávající nevyhovující vodovodní řád od čp. 58, po čp. 
51, byl opraven. Stávající řád je v celé délce DN 40 (5/4“) a je na něho napojeno celkem 7 objektů, 
včetně ČOV Lichkov, navíc se jedná o koncový úsek. Je problém s kapacitou a s tlakem. V současné 
době se v lokalitě projektují 2 rekreační objekty, kterým nebylo umožněno napojení na vodovod, proto 
stavebníci řeší vrty. Oprava by byla v původní trase, ale vzhledem k překonání vodního toku a železnice, 
je požadována projektová dokumentace. Předsedající navrhl schválit pořízení projektové dokumentace 
na opravu vodovodu obce Lichkov v úseku od čp. 58, po čp. 51 v Lichkově, včetně rozpočtu akce a 
stavebního řízení k povolení opravy. 

Financování samotné akce by proběhlo z fondu oprav vodohospodářské infrastruktury, náklady 
související pak z rozpočtu obce. O výběru zhotovitele by následně rozhodovalo zastupitelstvo obce. 
Předpokládaný horizont k realizaci akce je rok 2025/2026. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení projektové dokumentace na 
opravu vodovodu obce Lichkov, v úseku od čp. 58, po čp. 51 v Lichkově, včetně rozpočtu akce a 
pověřuje starostu obce k zajištění projektanta pro zpracování projektové dokumentace pro 
stavební řízení a rozpočtu akce a dále k zajištění pravomocného stavebního povolení, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2m) Oprava střechy obecního sálu 

Předsedající uvedl, že střecha obecního sálu dožívá, na mnoha místech zatéká, je na místě řešit 
její opravu. Sál je využíván spolky, místními i přespolními občany, jedná se o veřejnou budovu. Dalším 
odkládáním opravy se jen zhoršuje dosavadní stav a následné opravy budou dražší. Dle projektanta je 
třeba řešit zejména statiku krovu střechy, tedy by se jednalo o komplexnější opravu, se zásahem do 
nosných konstrukcí. Součástí projektové dokumentace bude požární posouzení, elektroinstalace, 
bleskosvod, vzduchotechnika a další. Vzhledem k dotačním titulům a zásahům do nosných konstrukcí je 
třeba mít zpracovánu projektovou dokumentaci pro stavební řízení a pro provedení stavby. Náklady na 
pořízení PD nejsou známy, budou předmětem průzkumu trhu. Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo 
obce pověřilo starostu obce k zajištění cenových nabídek na zpracování dvoustupňové projektové 
dokumentace pro stavební řízení, pro provedení stavby a dále rozpočtu akce. Výběr zhotovitele 
projektové dokumentace provede zastupitelstvo obce na zasedání např. v měsíci září 2024. 

Pan Stanislav Moravec se dotázal, zda není na místě sál zbourat a postavit znova? Podlahy jsou 
špatné, stěny vlhké, jeviště se propadá. Postavíme novou střechu na špatný základ? 

Předsedající uvedl, že bude záležet na statickém posouzení krovu, podle výsledku se zařídíme. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov ukládá starostovi obce zajistit cenové nabídky na 
zpracování dvoustupňové projektové dokumentace pro stavební řízení, pro provedení stavby a 
dále rozpočet akce: „Oprava střechy obecního sálu čp. 189 v Lichkově“ , 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

 

 



17 
 

2n) Oprava střechy obecní dílny 

Střecha obecní dílny dožívá, na mnoha místech již dožila, a proto tam zatéká, je na místě řešit 
opravu. Klempíři odmítají střechu opravovat, hřebíky nemají v čem držet. Dalším odkládáním opravy se 
jen zhoršuje dosavadní stav a následné opravy budou dražší. Stávající bleskosvod je v havarijním stavu, 
proto nemá revizi. Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo obce schválilo usnesení k pořízení cenové 
nabídky na opravu střechy – výměna krytiny, včetně poškozeného bednění, izolace, klempířské prvky a 
vybudování bleskosvodu. Dále navrhl, aby součástí usnesení bylo i pořízení projektové dokumentace 
bleskosvodu s rozpočtem. Náklady budou prozatím pouze na PD k bleskosvodu, v předpokládané výši 
kolem Kč 10.000,--. Cenová nabídka na opravu střechy a PD bleskosvodu, budou sloužit jako podklad k 
sestavení rozpočtu na další roky. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že se jedná o hodně velkou střechu, cena bude i Kč 600.000,--. Dále 
se dotázal, co a jak by se opravovalo, co bude předmětem cenové nabídky? 

Předsedající uvedl, že cenová nabídka bude na výměnu střešní krytiny – stávající šablony za 
Capacco, izolace, bednění dle skutečnosti (výměna poškozených částí) a klempířské prvky. Projektová 
dokumentace na bleskosvod bude zpracována na nový bleskosvod. Cenová nabídka bude sloužit jako 
podklad pro přípravu rozpočtu na další léta. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení cenové nabídky na opravu střechy 
obecní dílny v Lichkově a zajištění projektové dokumentace bleskosvodu, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2o) Přístavba/nástavba zázemí budovy základní školy a mateřské školy 

Předsedající uvedl, že na přístavbě mateřské školy budovy základní školy – Lichkov čp. 185, 
pomalu končí životnost stávající střešní krytiny a bude třeba řešit její výměnu, případně opravu střechy. 
Veškerý pedagogický sbor obývá jednu místnost. Obec má zpracovanou projektovou dokumentaci na 
rekonstrukci dívčího WC na II. NP budovy, která počítá s vybudováním jednoho WC pro imobilní 
osoby, bohužel z kanceláře paní hospodářky. Nabízí se řešení nástavby nad mateřskou školu, kam by se 
umístila ředitelna, sborovna a kancelář hospodářky. 

Předsedající navrhl schválit pořízení projektové dokumentace pro stavební řízení, včetně 
rozpočtu této akce a s pravomocným stavebním povolením vyčkat na případný dotační titul. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že se dne 10. června 2024 sešla školská rada a toto byl jeden 
z bodů jednání školské rady. Sama chápe, že stávající prostory jsou nevyhovující, paní ředitelka 
potřebuje svůj klid na administrativu, na jednání a stávající sborovna je jakousi „průchozí“ místností. 
Když učitel potřebuje, tak si tam zajde a v tuto chvíli paní ředitelka nemůže říci, aby tam teď nechodil, 
když si jde pro pomůcky a věci na další vyučovací hodinu. Problémy paní ředitelky chápe. Sama paní 
ředitelka nastínila to, že by zatím paní hospodářka seděla v jídelně a sama by si obsadila její kancelář. 
Problémem je to, že se mají předělávat dívčí sociálky, takže prostor opět nebude. Pokud se připraví 
projektová dokumentace, časem může být vyhlášen dotační titul a pak by se to dalo realizovat. Nemusí 
se to dělat hned příští rok. Je pro pořízení projektové dokumentace. 

Předsedající uvedl, že stejným postupem se stavěly byty v čp. 203, původně střechou zatékalo a 
když se měla opravovat střecha, nechal se zpracovat projekt na půdní vestavbu s tím, že nejprve se 
opraví střecha, kam se dají střešní okna a časem se provede vestavba bytů. Přišel dotační titul a akce se 
zrealizovala kompletně. Ve finále má obec novou střechu a dva sociální byty, za zlomek ceny, co by 
původně stála samotná střecha. Samozřejmě je to vyváženo dlouhou udržitelností akce. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že na finančním výboru uváděl, že je to zbytečná akce na to, kolik je 
tam pracovníků, na takou malou školu. Za něho je to zbytečné, je to dalších 50 až 60 tisíc, jenom za 
projektovou dokumentaci. 
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Předsedající uvedl, že by se jednalo o kompletní projektovou dokumentaci, neví se, co je ve 
stávající střeše a půdě. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení projektové dokumentace na 
stavební úpravy – nástavbu budovy čp. 185 v Lichkově, včetně rozpočtu akce a pověřuje starostu 
obce k zajištění projektanta pro zpracování projektové dokumentace pro stavební řízení a 
rozpočtu akce a dále k zajištění pravomocného stavebního povolení, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A Z N - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 5 – 1 – 1, usnesení bylo schváleno. 

2p) Chodník u silnice II/312 (I. etapa od čp. 205, po čp. 42) 

Předsedající uvedl, že obec má zpracovánu projektovou dokumentaci na stavbu chodníku – 
západní část (od čp. 205, po čp. 42) a východní část (od čp. 16, po odbočku ke starému kravínu). 
V rámci východní části se doposud nepodařilo zajistit souhlasy všech vlastníků dotčených nemovitostí, 
proto se nabízí možnost zahájení stavby I. etapou, a to východní části, od čp. 205, po čp. 42. Zde má 
obec všechny souhlasy pro stavební a územní řízení. Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo obce 
pověřilo starostu obce k podání žádosti o vydání územního a stavebního povolení, které jsou povinnými 
přílohami k žádosti o dotaci. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov pověřuje starostu obce k podání žádosti o vydání 
územního a stavebního povolení na akci: „Stavba chodníku pro pěší u silnice II/312 (etapa č. I – od 
čp. 205, po čp. 42), v obci Lichkov“, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2q) Dětské hřiště 
Pan Martin Matoulek, zastupitel Zastupitelstva obce Lichkov, e-mailem dne 24. května 2024, 

zaslal obci návrh na projednání v rámci zastupitelstva obce, ve věci výstavby dětského hřiště v lokalitě 
fotbalového hřiště. Z e-mailové korespondence: „První bod je revokace usnesení a druhý schválení 
upraveného projektu a následné podání žádosti o dotaci. Ohledně podání dotace: mluvil jsem s 
projektovou koordinátorkou paní Hrdinovou z nadace ČEZ, zajímalo mě, jaká je největší šance, 
abychom dostali dotaci. Bylo mi sděleno, že máme zkusit zažádat o částku takovou, dle naší skutečné 
finanční situace. Sdělila mi, že většinou jsou podporovaná hřiště, kde žádají ve statisících, ale nechce mě 
odrazovat od 100 % částky. Záleží prý na více aspektech, které se vyplňují v rámci celé dotace. Další má 
otázka byla, zda můžeme žádat opakovaně, jestli můžeme začít například s 1 mil. a třeba za 2-3 měsíce 
zkusit o 100 tis méně. Z jejího pohledu je podání žádosti papírově jednoduché a vše tohle je možné a v 
praxi to i takto žadatelům doporučují. A pravděpodobně tento grant bude i příští rok. Současně zaslal i 
návrhy usnesení ve znění: „Zastupitelstvo obce Lichkov revokuje své usnesení přijaté pod č.j.: 25/22 ze 
dne 11.4.2022 a to z důvodu změny projektové dokumentace jejímž cílem je ponížení nákladů na 
vybudování dětského hřiště.“ a „Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu projektové dokumentace na 
VYBUDOVÁNÍ DĚTSKÉHO HŘIŠTĚ na p.p.č. 264/1 v katastrálním území Lichkov dle předloženého 
návrhu pana Martina Matoulka – viz. příloha, a pověřuje starostu obce Lichkov k podání žádosti o 
dotaci u NADACE ČEZ v sekci ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ.“ 

Pan Martin Matoulek uvedl, že již bylo vše řečeno, dne 10. června 2024 ještě paní Mgr. Marii 
Foglové doplňoval informace k jejím dotazům na ceny revizí a oprav, revize nějakých Kč 5.000,-- ročně, 
což je zanedbatelné, a náhradní díly, zde bylo řečeno, že jsou vybrány takové prvky, které náhradní díly 
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potřebovat nebudou, pokud nebudou poničeny vandalem. Připravil návrh usnesení na revokaci, aby to 
bylo tak, jak to má být. 

Předsedající uvedl, že na minulém zasedání zastupitelstva po panu Martinu Matoulkovi chtěl, 
aby připravil souhrn všech jednání a výsledků těchto jednání, neboť se o dětském hřišti jedná léta a 
s odstupem času je situace nepřehledná. Na usnesení, které se má revokovat, jsou navázány další 
usnesení, např. je uzavřena smlouva na dotační management k získání dotace na opravu cesty ke 
hřbitovu. Revokací tohoto usnesení se vše zruší a bude třeba smlouvu vypovědět. V tom spatřuje 
problém. Usnesení k revokaci pod č.j.: 25/22 zní: „Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr 
výstavby dětského hřiště s účelovou komunikací ke hřbitovu a s navazujícím chodníkem k dětskému 
hřišti.“ Na základě tohoto usnesení zastupitelstvo přijímalo další usnesení k dotačnímu managementu na 
vybudování cesty ke hřbitovu. Proto požadoval dohledání všech jednání o dětském hřišti. Zastává názor, 
že revokováním původního usnesení automaticky zanikají usnesení následující, přijímané na základě 
původního, dnes revokovaného, usnesení. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že akce jsou rozdělené, dotace je na cestu ke hřbitovu. 
Předsedající uvedl, že původní usnesení je k záměru na dětské hřiště, cestu ke hřbitovu a chodník 

k dětskému hřišti. Zastává názor, že pokud se toto usnesení revokuje, následující usnesení zaniknou, 
protože pak nemají oporu v usnesení zastupitelstva. 

Pan Stanislav Moravec uvedl, že se zdrží hlasování. 
Pan Jaroslav Merta uvedl, že se nemusí hlasovat o revokaci, ale až o navazujícím návrhu pana 

Martina Matoulka. Z doložené korespondence vyplývá, že se nemusí upravovat projektová dokumentace 
momentálně udělaná obšírněji a realizace bude menší. Potom se nemusí nic revokovat a navrhl jednat 
pouze o podání žádosti o dotaci. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že stahuje svůj návrh usnesení k revokaci, když je to problém a 
navrhuje projednat a schválit usnesení k podání žádosti o dotaci, ale v rozsahu bez drahého tartanu, což 
je asi pátá varianta, doposud poslední. 

Předsedající se předkladatele dotázal, v jaké výši se má o dotaci žádat? 
Pan Martin Matoulek uvedl že se o tom celou dobu baví, baví se o Kč 1.000.000,--, starosta má 

zkusit co možná nejvíce. 
Předsedající uvedl, že proto se dotazuje, o jakou částku má obec požádat, když návrh usnesení 

tuto částku neobsahuje. 
Pan Martin Matoulek uvedl, že poslední návrh dětského hřiště je asi za Kč 1.150.000,--, proto 

navrhuje požádat o Kč 1.000.000,--. Na doporučení navrhuje žádat opakovaně, třeba po ¼ nebo po ½ 
roce, případně s poníženou částkou. 

Předsedající uvedl, že potom to bude muset opětovně projednat zastupitelstvo. 
Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že dětské hřiště není potřeba. Bydlíme na vesnici, každý má na 

zahradě nějaké herní prvky, děti by měly být vedeny také k práci. Kdykoliv jedou kolem dětských hřišť, 
jsou často prázdná. Když jdou s dětmi na hřiště, vždy to spojí s nějakým výletem. Když vidí, jaké částky 
je třeba vynaložit na opravu a obnovu obecního majetku, tak i v případě získání dotace, je proti. 

Pan Martin Matoulek se dotázal, zda by změnila názor, kdyby se požádalo o dotaci na celou 
částku na výstavbu dětského hřiště? 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že názor nezmění. 
Pan Martin Matoulek uvedl, že její rozhodnutí nechápe, když můžeme být 100 % dotace. To 

nechápe. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení pana Martina Matoulka: Zastupitelstvo obce Lichkov revokuje své usnesení 
přijaté pod č.j.: 25/22 ze dne 11.4.2022 a to z důvodu změny projektové dokumentace jejímž cílem 
je ponížení nákladů na vybudování dětského hřiště. 

Návrh usnesení byl předkladatelem stažen z programu jednání zastupitelstva obce. 

Návrh usnesení pana Martina Matoulka: Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu projektové 
dokumentace na VYBUDOVÁNÍ DĚTSKÉHO HŘIŠTĚ na p.p.č. 264/1 v katastrálním území 
Lichkov dle předloženého návrhu pana Martina Matoulka – viz. příloha, a pověřuje starostu obce 
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Lichkov k podání žádosti o dotaci u NADACE ČEZ v sekci ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ, ve výši Kč 
1.000.000,--, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A - A N A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 5 – 2 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2r) Dopravní značení obce 

Pan Jaroslav Merta, e-mailem dne 31. května 2024, zaslal návrh změn v dopravním značení obce: 

„Dne 23. 05. 2024 proběhlo za účasti dopravních inženýrů Policie ČR p. Kaplana a p. Borovičky 
posouzení stávajícího a navrhovaného dopravního značení komunikací obce. 

MK – místní komunikace, UK – účelová komunikace 
o MK 1c – návrh na osazení zrcadla + na V5 – příčné čáry souvislé 
o MK 2c – změnit značku B 13 z 5t na 12t a značku doplnit o dodatkovou tabulku E3a s uvedením 

vzdálenosti k mostu 
o MK 6c – značku B 13 s vyznačenou mezí hmotnosti 3,5 t posunout od křižovatky u xxxxxxxxx na 

křižovatku u xxxxx, značku doplnit o dodatkovou tabulku E 13 s textem MIMO VOZIDEL S 
POVOLENÍM MÚ KRÁLÍKY, obdobně osadit značky z druhé strany; aby se omezila rychlost 
projíždějících vozidel, vybudovat na komunikaci pevné zpomalovací prahy; dále by kvůli rozhledovým 
poměrům měl na křižovatce u xxxxx vlastník odstranit složené palivové dřevo 

o MK 7c – značku P4 u xxxxxxxxxxxx odstranit, protože není vyznačena hlavní komunikace; abychom 
zabránili případným kolizím, bylo doporučeno vyznačení značky V5 – příčné čáry souvislé, a to 
případně i na dalších křižovatkách; dále u výjezdu od hřiště a hřbitova naproti xxxxxxxxxx osadit 2 
červené směrové sloupky Z11; IP10a – Slepá pozemní komunikace, značku instalovat na odbočku k 
Pižlovým; instalace značek na zábradlí mostu u Kovárny není standardní, lepší by bylo na sloupku 

o MK 7d – dodatkovou tabulku E 13 s textem MIMO VOZIDEL S POVOLENÍM OÚ LICHKOV změnit 
na MIMO DOPRAVNÍ OBSLUHY; tím se sjednotí značení se stranou od Boříkovic 

o MK 10c – Odstranit u Dvora značku P4 - Dej přednost v jízdě a zavést pravidlo pravé ruky, možnost 
vyznačení značky V5 – příčné čáry souvislé; odstranit B13 – Zákaz vjezdu vozidel, jejichž okamžitá 
hmotnost přesahuje vyznačenou mez: 5t s dodatkovou tabulkou E13 – MIMO VOZIDEL S 
POVOLENÍM OÚ LICHKOV; pokud bychom se rozhodli značku 5t ponechat, pak je nutné změnit text 
na dodatkové tabulce na MIMO VOZIDEL S POVOLENÍM MÚ KRÁLÍKY nebo MIMO 
ZÁSOBOVÁNÍ; IP10a - Slepá pozemní komunikace; dále kvůli rozhledovým poměrům by měl na 
křižovatce u Dvora vlastník odstranit nebo upravit keře 

o MK 12c – místo značky P4 – Dej přednost v jízdě instalovat značku P6 – Stůj, dej přednost v jízdě!; 
důvodem jsou špatné rozhledové poměry u xxxxxxx (vysoké keře) 

o MK 13c – dodatkovou tabulku E 13 s textem MIMO VOZIDEL S POVOLENÍM OÚ LICHKOV změnit 
na MIMO ZÁSOBOVÁNÍ; ošetřit vjezd k dílně, např. betonový květináč; dále kvůli rozhledovým 
poměrům a zakrytí značky P4 by měl na křižovatce u xxxxxx vlastník odstranit nebo upravit borovice 

o MK 15c – odstranit od kravína ke hřbitovu B13 – Zákaz vjezdu vozidel, jejichž okamžitá hmotnost 
přesahuje vyznačenou mez: 5 t s Dodatkovou tabulkou: MIMO VOZIDEL S POVOLENÍM MÚ 
KRÁLÍKY; Odstranit značku P4 pod Sejkorovými, pravidlo pravé ruky, možné vyznačení značky V5 – 
příčné čáry souvislé; odstranit pod xxxxxxxxxxxxxx B13 – Zákaz vjezdu vozidel, jejichž okamžitá 
hmotnost přesahuje vyznačenou mez: 3,5 t, jezdí tam svozový vůz; dále by kvůli rozhledovým 
poměrům měl na křižovatce u xxxxxxx vlastník odstranit složené palivové dřevo 

o MK 16c – Odstranit u xxxxxxxx P4 – Dej přednost v jízdě, pravidlo pravé ruky, není vyznačena hlavní 
pozemní komunikace, možné vyznačení značky V5 – příčné čáry souvislé; odstranit u xxxxxxxx B13 – 
Zákaz vjezdu vozidel, jejichž okamžitá hmotnost přesahuje vyznačenou mez: 5 t včetně Dodatkové 
tabulky: MIMO VOZIDEL S POVOLENÍM OÚ LICHKOV 

o MK 20c – Dodatkovou tabulku značky B11 – Zákaz vjezdu všech motorových vozidel s textem: MIMO 
VOZIDEL S POVOLENÍM OÚ LICHKOV změnit na MIMO ZÁSOBOVÁNÍ, čímž se sjednotí značení 
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se xxxxxxxx špicí, výjezd doplnit o 2 červené směrové sloupky Z11, UK 3 – pokud značka B11 – Zákaz 
vjezdu všech motorových vozidel není na pozemku obce, tak neřešit; pokud by se našel důvod značku 
zachovat, tak se musí osadit i z druhé strany a musí mít schválené rozměry 

o UK 4 – osadit na výjezd 2 x červené směrové sloupky Z11 
o UK 5 – obě strany komunikace osadit 2 x červené směrové sloupky Z11 
o UK 6 – ponechat P4 – Dej přednost v jízdě, doplnit výjezd o 2 x červené směrové sloupky Z11, 

doporučeno přemístění informační tabule, brání ve výhledu 
o UK 10 – u Kovárny změnit Dodatkovou tabulku: MIMO VOZIDEL S POVOLENÍM OÚ LICHKOV 

na MIMO VOZIDEL S POVOLENÍM MÚ KRÁLÍKY; u vjezdu na hlavní pozemní komunikaci na 
opačné straně osadit značku P4 – Dej přednost v jízdě a doplnit výjezd o 2 x červené směrové sloupky 
Z11 

o UK 12 – výjezd doplnit o 2 červené směrové sloupky Z11 
o UK 14 – výjezd doplnit o 2 červené směrové sloupky Z11 
o UK 16 – odstranit B11 + E13, osadit pouze 2 červené směrové sloupky Z11 
o UK 19 – výjezd doplnit o 2 červené směrové sloupky Z11 
o UK 27 – výjezd doplnit o 2 červené směrové sloupky Z11 
o UK 32 – červené směrové sloupky Z11 zatím neosazovat, cesta vypadá jen jako sjezd ze silnice, pokud 

se v budoucnu změní typ povrchu cesty a bude využívána, pak sloupky osadit – na horním konci u 
Pískovny odstranit konstrukci reklamního poutače (xxxxxxxxx) 

o značky Obytná zóna byly zavrhnuty.“ 

Předsedající dále uvedl, že přílohou návrhu byl návrh změn s fotografiemi, návrh úpravy 
pasportu místních a účelových komunikací a text Vyhlášky č. 294/2015 Sb., kterou se provádějí pravidla 
provozu na pozemních komunikacích, ve znění pozdějších doplnění a změn. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že má připravený návrh usnesení ve znění: „Zastupitelstvo obce 
Lichkov schvaluje pořízení projektové dokumentace na změnu dopravního značení obce včetně rozpočtu 
akce a pověřuje starostu obce k zajištění projektanta pro zpracování projektové dokumentace a rozpočtu 
akce a dále k zajištění podání místně a věcně příslušnému silničnímu správnímu úřadu“. 

Paní Mgr. Marie Foglová poděkovala panu Jaroslavu Mertovi za odvedenou práci, za hodiny 
volna, strávené nad návrhem změn. Dále poděkovala všem, kteří se na tom podíleli ve svém volnu. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že zaznamenával pouze to, co v zastupitelstvu a na jednáních zaznělo. 
Předsedající uvedl, že svůj názor na kompletní změnu dopravního značení v obci vyjádřil na 

minulém zasedání, na tom se nic nezměnilo, dopravní značení bylo z nějakého důvodu nainstalováno a 
schváleno. Jediná podaná stížnost se vyřešila změnou značení na mostu u kovárny. Dále uvedl, že 
v minulých dnech našel ještě jednu značku, která nebyla zanesena v původním pasportu komunikací a 
tím pádem není v návrhu změn a posouzení by si zasloužila. Jedná se o levostranné odbočení 
z „bunkrovky“, v místě pod závorou. Je zde osazena DZ „Zákaz vjezdu všech motorových vozidel“, bez 
dodatkové tabulky. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že o této značce neví, nejeli tam. Vzpomněl si na jinou věc, přišel na 
to pan Martin Matoulek při cestě s dopravními inženýry, že v zatáčce u Šulcových bylo také navrhováno 
zrcadlo. V návrhu asi není. 

Předsedající uvedl, že dopravní zrcadlo na tomto místě bylo uvedeno již v prvotním návrhu 
projektanta. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že na projektu již někdo pracoval, navrhuje tedy oslovit tutéž firmu 
k zpracování projektové dokumentace po jednání s policií. Může se stát, že budou vyplouvat na povrch 
věci, které byly přehlédnuty. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že podle návrhu by se měla jednou doplnit značka E3a, jednou 
značka E13, jednou značka IP 10a, jednou značka P6 a asi dvanáct směrových sloupků. Dále se dotázala 
na náklady změny, sejmutí obec relativně nic nestojí, ale pořízení nových již ano. 

Předsedající uvedl, že projektant se zastavil na obci v minulém týdnu a dotazoval se na 
pokračování akce. Vyčká na rozhodnutí zastupitelstva a cenovou nabídku vypracuje až na základě 
konečné projektové dokumentace. Předsedající dále uvedl, že na dolním konci jsou navrhovány 
zpomalovací prahy, ale bez svislého dopravního značení. 
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Pan Jaroslav Merta uvedl, že policie doporučovala pevné prahy tak, aby nebyla omezena zimní 
údržba. Předpokládá, že projektant chybějící značení automaticky doplní. Dále uvedl, že bylo řečeno, že 
firma vyrábějící značení je schopna, byť nerada, tabulku přelepit jiným textem. Neví, zda obci vyjdou 
vstříc a přelepení provedou. 

Předsedající uvedl, že toto se ví, dotazoval se na tuto skutečnost projektanta a bylo mu sděleno, 
že fólie se lepí na reflexní podklad. Samotná fólie se asi po roce přilepí k podkladu takovým způsobem, 
že při jejím snímání dochází k poškození reflexního pokladu. Opravy nedělají. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že toto byl návrh inženýrů, že by obec mohla ušetřit. 
Předsedající dále uvedl, že schvalování instalace, změn a snímání dopravního značení, nespadá 

do kompetence zastupitelstva obce, ale do kompetence starosty. Pan Martin Matoulek v září 2023 
navrhoval, aby o dopravním značení vždy rozhodovalo zastupitelstvo, ale o návrhu se tehdy nejednalo. 
Je na místě zvážit, zda si má zastupitelstvo vymínit právo vždy rozhodovat o instalaci, změnách a 
snímání dopravního značení. Toto by bylo závazné pro všechna další zastupitelstva. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že zatím se jedná o projektové dokumentaci, domnívá se, že prozatím 
je tento návrh bezpředmětný. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení pana Jaroslava Merty: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení projektové 
dokumentace na změnu dopravního značení obce včetně rozpočtu akce a pověřuje starostu obce 
k zajištění projektanta pro zpracování projektové dokumentace a rozpočtu akce a dále k zajištění 
podání místně a věcně příslušnému silničnímu správnímu úřadu, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2s) OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

Předsedající uvedl, že na základě stížnosti a následného jednání kontrolního výboru byl 
aktualizován text Obecně závazné vyhlášky obce č. 4/2022, o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství.  

Text vyhlášky byl obci předpřipraven ministerským radou a obcí doplněn dle místních zvyklostí. 
Oproti původní vyhlášce je změna v: 

o článku 3., kam bylo do odst. 3), nově vloženo písmeno g): „Textil, barva zelená.“ – reakce na novou 
legislativu platnou od roku 2025 – obec má nově povinnost odděleně soustřeďovat textil – nutnost 
zakoupení nového uzavřeného kontejneru do sběrného místa, 

o článku 5., kam byl vložen odst. 3) ve znění: „Stanovuje se povinnost viditelně označit sběrnou 
nádobu na směsný komunální odpad známkou s logem svozové společnosti, platnou pro příslušný 
kalendářní rok, kterou vydává obecní úřad.“, původní odst. 3) je nově označen jako odst. 4) a 

o článku 9. – zrušovací ustanovení.  

Upravený návrh textu nové vyhlášky byl opětovně zaslán k právnímu posouzení zákonnosti 
s návrhem účinnosti od 1. července 2024. Dle informace odboru dozoru MV ČR z 29. května 2024, 
navrhovaný text vyhlášky nebyl shledán v rozporu se zákonem. Obec byla dále upozorněna, že podle § 
59 odst. 5 písm. c) zákona o odpadech platí, že v případě, kdy umožní na základě smlouvy právnickým a 
fyzickým podnikajícím osobám zapojení do obecního systému odpadového hospodářství, musí obecně 
závaznou vyhláškou, kterou nastaví obecní systém, stanovit alespoň druhy odpadu, které může 
právnická nebo podnikající fyzická osoba předávat do obecního systému, způsob určení výše úhrady za 
zapojení do obecního systému a způsob jejího výběru. Důvodem stanovení této povinnosti, je, aby pro 
tyto osoby byly nastaveny rovné a transparentní rámcové podmínky jejich smluvního zapojení, resp. aby 
v rámci uzavíraných smluv nedocházelo k nedůvodnému zvýhodňování některých subjektů oproti jiným. 
Při zapojení právnických nebo podnikajících fyzických osob do obecního systému odpadového 
hospodářství na smluvním základě by obec měla důsledně dbát na to, aby bez objektivních a 
racionálních důvodů nezvýhodňovala či znevýhodňovala některé osoby, a tedy nejednala v rozporu s 
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principem rovného zacházení, nebo aby bez ospravedlnitelných důvodů nenarušovala hospodářskou 
soutěž. 

Předsedající dále uvedl, že v případě schválení vyhlášky bude tato nahrána do Sbírky právních 
předpisů územních samosprávných celků. 

Pan Jaroslav Merta se dotázal, zda nějakou z obecních vyhlášek je dané přechodné období do 
konce března, nebo se jedná čistě o zvyklost? V obou vyhláškách je stanovena povinnost k označení 
nádoby známkou na daný rok, kdy první tři měsíce se toleruje, že tam ta známka není. Opětovně se 
dotázal, zda je to něčím dané, nebo zda jde jen o zvyklost.  

Předsedající uvedl, že jde o tzv. „zvykové právo“. Svozová firma to má takto nastaveno, že od 1. 
dubna kontrolují platnost známek. O tomto jsou občané pravidelně informování např. v Lichkovském 
Občasníku. 

Předsedající se dotázal pana Martina Matoulka, v jakém stádiu je jeho příprava změn ohledně 
individuálních smluv s živnostníky? V minulosti namítal, že živnostníků je v obci více, než je uzavřeno 
smluv, jednal i s živnostenským úřadem. Zatím je to bez výstupu, utichlo to. Nyní je jasně řečeno, že se 
to musí řešit vyhláškou. Pokud se to nevyřeší, navrhuje smlouvy vypovědět, obec není schopna odpady 
vážit. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že zatím asi ano, utichlo to. Dotázal se, zda obec měnila 
živnostníkům ceny? 

Předsedající uvedl, že se dohodl s jedním z živnostníků na navýšení ceny za svoz a likvidaci 
odpadů. Šlo o oboustrannou dohodu. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že je náročné zjistit, kdy, co a kolik toho odevzdává. Zaměstnanci 
obce, starosta a místostarosta mají přehled, kdo co a kolik odevzdává. Nijak se to neeviduje a je to těžko 
dohledatelné. 

Paní Denisa Sejkorová uvedla, že firmy a živnostníci nemají povinnost mít s obcí smlouvu. Oni 
mají povinnost odpady legálně likvidovat a vést svou odpadovou evidenci. Smlouvy se mohou 
vypovědět. 

Předsedající uvedl, že smlouvy s živnostníky byly uzavřeny před více jak 10 lety, ceny se, až na 
výjimky, nemění, živnostník momentálně platí méně než poplatník. Panu Martinu Matoulkovi bylo 
sděleno, že má navrhovat násobek nebo koeficient k poplatku za poplatníka dle vyhlášky, ne konkrétní 
částky, aby se smlouvy nemusely měnit při každé změně výše poplatku. Příjmy ze současných smluv 
s živnostníky snižují výši poplatku poplatníkům. V případě jejich výpovědi dojde k navýšení poplatku. 
Ceny pro živnostníky vycházely z tehdejší oboustranné dohody jednotlivých živnostníků s obcí, jenže 
tehdy byl poplatek daleko nižší. 

Pan Jaroslav Merta se dotázal, jaké je smluvní ujednání ohledně ukončení smlouvy? 
Předsedající uvedl, že výpovědní lhůta je jeden měsíc. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Lichkov o 
stanovení obecního systému odpadového hospodářství – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2t) Stav výběrového řízení na pronájem restaurace – na vědomí (záměr vestavby bytů v II. NP) 

Předsedající uvedl, že původní záměr obce schválilo zastupitelstvo na svém zasedání dne 10. 
srpna 2023, usnesením pod č.j.: 85/23. Záměr obce byl zveřejněn na všech úředních deskách obecního 
úřadu od 10. srpna 2023 do 11. září 2023, včetně a dále v Lichkovském Občasníku č. 9/2023. Informaci 
starosty o stavu výběrového řízení projednávalo zastupitelstvo na svém dalším zasedání dne 11. září 
2023, s usnesením pod č.j.: 111/23. Aktualizovaný záměr obce byl opětovně zveřejněn na všech 
úředních deskách obecního úřadu v době od 11. září 2023 do 6. listopadu 2023 včetně a dále přes 
obchodního zástupce pivovaru u všech jeho klientů. Další informaci starosty o stavu výběrového řízení 
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projednávalo zastupitelstvo na svém dalším zasedání dne 13. listopadu 2023, s usnesením pod č.j.: 
142/23. Aktualizovaný záměr obce byl opětovně zveřejněn na všech úředních deskách obecního úřadu 
v době od 18. listopadu 2023 do 5. února 2024, včetně. Další informaci starosty o stavu výběrového 
řízení projednávalo zastupitelstvo na svém dalším zasedání dne 12. února 2024, s usnesením pod č.j.: 
16/24. Aktualizovaný záměr obce byl opětovně zveřejněn na všech úředních deskách obecního úřadu 
v době od 13. února 2024 do 2. dubna 2024, včetně. Současně byl zaslán ke zveřejnění všem členským 
obcím Sdružení obcí Orlicko. Zveřejnění proběhlo i v Lichkovském Občasníku č. 03/2024. Zatím 
poslední informaci starosty o stavu výběrového řízení projednávalo zastupitelstvo na svém dalším 
zasedání dne 8. dubna 2024, s usnesením pod č.j.: 46/24. Aktualizovaný záměr obce byl opětovně 
zveřejněn na všech úředních deskách obecního úřadu v době od 12. dubna 2024 do 3. června 2024, 
včetně 

Předsedající dále uvedl, že uzávěrka přihlášek byla do 16:00 hodin dne 3. června 2024, opět 
nikdo se nepřihlásil, dojde k aktualizaci textu zveřejněného záměru, nově: „… nabídky doručit 
nejpozději do 16:00 hodin dne 2. září 2024 (pondělí) na Obecní úřad Lichkov; otevírání obálek a 
hodnocení nabídek veřejně před komisí pro otevírání a hodnocení nabídek dne 2. září 2024 od 16:00 
hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu v Lichkově, na adrese Lichkov čp. 203, psč. 561 68 – výdejní 
místo Lichkov. Součástí nabídky budou doklady prokazující kvalifikační předpoklady, praxe v oboru, 
reference, podnikatelský záměr a návrh minimální otevírací doby. Výběr a schválení nájemce veřejně, v 
rámci zasedání Zastupitelstva obce Lichkov dne 9. září 2024 od 18:00 hodin“. 

Předsedající uvedl, že informace starosty se neschvaluje, pouze se bere na vědomí. V případě 
výhrad je třeba tyto výhrady uvést do usnesení. Současně se dotázal pana Martina Matoulka, zda 
navrhuje záměr doplnit o nějaké úlevy, o kterých hovořil na minulém zasedání? 

Pan Martin Matoulek uvedl, že nic nenavrhuje. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí informaci starosty obce o stavu 
výběrového řízení na pronájem restaurace „U nádraží“ v Lichkově, bez výhrad. 

Předsedající uvedl, že v souvislosti s nezájmem o pronájem restaurace se nabízí možnost 
výstavby bytů v II. NP budovy restaurace. V I. NP by časem mohlo vzniknou zázemí pro spolkovou 
činnost, obnovení propojení se sálem apod. Záměr byl projednáván finančním výborem dne 5. června 
2024, společně s fyzickou prohlídkou místa záměru. Důvodem je nedostatek obecních pozemků 
k výstavbě rodinných domů. Dle Územního plánu Lichkov se jedná o plochu označenou jako „OM“ – 
komerční zařízení malá a střední, starosta ověří možnosti zamýšlené výstavby (územní plánování, 
stavební řízení, hygienické a hlukové limity, …) a poptá případné zhotovitele projektové dokumentace. 
Počet a velikost bytů by byla na projektantovi se zohledněním rodin s dětmi apod. Navrhl, aby 
zastupitelstvo obce přijalo usnesení k záměru výstavby obecních bytů. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že byl pro vybudování 5 bytů. Dále ze zkušenosti uvedl, že občas 
chodí vypomáhat a ví, z čeho a v čem je možné vystavět byt. 

Předsedající uvedl, že pokud chceme v obci udržet mladé rodiny s dětmi, nemůžeme je 
nastěhovat do 1+KK.  

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že pokud nastane situace, že by se pronajala restaurace, zda je 
vhodné mít byty nad restaurací, zda nezvážit možnost přestěhování úřadu, knihovny a ordinace lékaře 
místo restaurace a z úřadu udělat byty. Bydlet v hospodě nebo nad hospodou asi nikdo nebude chtít. 
Nabídnout pronájem kanceláře nebo něčeho podobného, co funguje přes den. Rodina s dětmi si chce 
odpočinout a mít odpoledne a večer klid. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že o tom také přemýšlel, nedokáže si představit, že obec bude mít 
ambice držet hospodu a snažit se ji pronajmout. Je to komerční věc, většinou se najde soukromý subjekt, 
který hospodu provozuje. Dokáže se smířit i s tím, že hospoda nebude, řešil by celý objekt, ne jenom 
druhé podpaží. Nápad paní Mgr. Marie Foglové je zajímavý. Dále navrhl, aby se nehlasovalo o návrhu 
usnesení, když zastupitelstvo nemá jasno, je zde několik názorů. 

Paní Mgr. Pavla Jelínková uvedla, že se jí líbí oba nápady. O hospodu není dlouhodobě zájem, 
prostory by zrušila, obec bez hospody přežije. 
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Paní Denisa Sejkorová uvedla, že by v přízemí mohla být klubovna se zázemím, mohlo by se tam 
promítat, pořádat příležitostná setkání, školení a oslavy. Prostory by sloužily k pronájmu. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že sál je velký s malou kuchyňkou. Šlo by například o multifunkční 
zařízení. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr výstavby obecních bytů v II. NP 
budovy současné restaurace „U nádraží“, na adrese Lichkov čp. 189. 

Návrh usnesení byl projednán bez návrhu k hlasování. 

2u) Stav výběrového řízení na prodej vozidla zn. Karosa – na vědomí 

Předsedající uvedl, že původní záměr obce schválilo zastupitelstvo na svém zasedání dne 8. 
dubna 2024, usnesením pod č.j.: 39/24. Záměr obce byl zveřejněn na všech úředních deskách obecního 
úřadu od 12. dubna 2024 do 3. června 2024, včetně. Dle dohody s ředitelem HZS ÚO Ústí nad Orlicí, 
byl prodej určen přednostně zřizovatelům jednotek SDH obcí v kategoriích JPO V. Uzávěrka přihlášek 
byla do 12:00 hodin dne 3. června 2024, nikdo se nepřihlásil, proto dojde k aktualizaci záměru obce, 
který bude otevřený všem.  

Nově: „Obec Lichkov vyhlašuje výběrové řízení na prodej motorového vozidla: zn. Karosa, typ 
CAS K 25 – L 101 – speciální automobil SG požárnický, datum první registrace: 1. 3. 1988, barva 
červená + bílá. Vozidlo je vyřazeno z výjezdu, STK + ME do 31. 5. 2025. Prodej obálkovou metodou – 
nabídky v CZK v zalepené obálce výrazně označené „Neotvírat – prodej Karosa“. Minimální částka k 
prodeji Kč 206.400,-- – přiklepnutí nejvyšší nabídce. Prohlídka vozu po domluvě, do 12:00 hodin dne 2. 
září 2024. Zájemci své nabídky doručí nejpozději do 12:00 hodin dne 2. září 2024 (pondělí) na OÚ 
Lichkov, otevírání obálek a hodnocení nabídek proběhne veřejně, v rámci zasedání Zastupitelstva obce 
Lichkov dne 9. září 2024 (pondělí) od 18:00 hodin, v zasedací místnosti OÚ Lichkov. Prodej na základě 
usnesení Zastupitelstva obce Lichkov a složení finančních prostředků na účet obce. Náklady spojené s 
převodem hradí kupující.“ 

Předsedající dále uvedl, že informace starosty se neschvaluje, pouze se bere na vědomí. 
V případě výhrad je třeba tyto výhrady uvést do usnesení. 

Pan Martin Matoulek se dotázal, že pokud se nikdo nepřihlásí, půjde se s cenou dolů? 
Pan Jaroslav Merta uvedl, že pokud se nikdo nepřihlásí, bude pro ponížení ceny, dokud je platná 

technická prohlídka, nemá cenu prodávat auto bez technické prohlídky, případně hradit další prohlídky. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí informaci starosty obce o stavu 
výběrového řízení na prodej vozidla zn. Karosa, bez výhrad.  

2v) Rozpočtové opatření č. 03/2024 z 15. dubna 2024 – na vědomí 

Předsedající uvedl, že rozpočtové opatření č. 03/2024 z 15. dubna 2024 provedl starosta obce 
v rámci své kompetence a jedná se o zvýšení výdajů na paragrafu 3745 – péče o vzhled obcí a veřejnou 
zeleň, položka 5169 – nákup ostatních služeb, ve výši Kč 27.969,-- (doplatek za výsadbu stromů na letní 
straně). V rámci rozpočtového opatření nedošlo ke změnám v rezervě na položce 8115. 

Rozpočtové opatření je od 16. dubna 2024 zveřejněno na všech úředních deskách obecního úřadu 
a dále na webu v sekci „Rozpočet“. Usnesení – rozpočtové opatření se neschvaluje, pouze se bere na 
vědomí – bez výhrad, v případě výhrad je třeba jednotlivé výhrady uvést do usnesení. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí: „Rozpočtové opatření č. 03/2024 
z 15. dubna 2024“ – dle přílohy, bez výhrad.  

2w) Rozpočtové opatření č. 04/2024 z 9. května 2024 – na vědomí 

Rozpočtové opatření č. 04/2024 z 9. května 2024 provedl starosta obce v rámci své kompetence a 
jedná se o příjem dotace na zajištění voleb do Evropského parlamentu ve výši Kč 32.000,-- – zaúčtováno 
na položce 4111 – neinvestiční přijaté dotace z všeobecné pokladní správy SROV. Současně došlo 
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k proúčtování původně vyčleněné částky na volby ve výši Kč 10.000,-- – položka 8115 – změna stavu 
krátkodobých prostředků na bankovních účtech. Přijaté dotace je následně rozúčtována v rámci 
paragrafu 6117 – volby do Evropského parlamentu, částkou Kč 19.300,-- – položka 5021 – ostatní 
osobní výdaje, částkou Kč 9.000,-- – položka 5139 – nákup materiálu (proti položce 5139 – nákup 
materiálu), částkou Kč 1.500,-- – položka 5161 – služby pošt, částkou Kč 1.000,-- – položka 5173 – 
cestovné a částkou Kč 1.200,-- – pohoštění. 

Předsedající dále uvedl, že rozpočtové opatření je od 13. května 2024 zveřejněno na všech 
úředních deskách obecního úřadu a dále na webu v sekci „Rozpočet“. Usnesení – rozpočtové opatření se 
neschvaluje, pouze se bere na vědomí – bez výhrad, v případě výhrad je třeba jednotlivé výhrady uvést 
do usnesení. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí: „Rozpočtové opatření č. 04/2024 z 9. 
května 2024“ – dle přílohy, bez výhrad. 

2x) Návrh rozpočtového opatření č. 05/2024 z 10. června 2024 

Předsedající uvedl, že návrh rozpočtového opatření č. 05/2024 ze dne 10. června 2024 připravila 
paní účetní, na základě potřeb obce. Návrh Rozpočtového opatření byl členům finančního výboru předán 
v tištěné podobě dne 5. června 2024, před započetím jednání finančního výboru – na stůl. Zastupitelům 
byl zaslán e-mailem v ranních hodinách dne 6. června 2024. Vzhledem k nejasnostem v cenách za 
plánované projektové dokumentace byly tyto z návrhu rozpočtového opatření vypuštěny a budou dodány 
podle výsledku jednání zastupitelstva. Upravený návrh k datu 10. června 2024 byl zastupitelům předán 
před započetím tohoto zasedání – na stůl. 

Paní Denisa Sejkorová, účetní obce uvedla, že rozpočtové opatření počítá se zvýšením výdajů ve 
výši Kč 5.000,-- za občerstvení v rámci Správní rady Sdružení obcí Orlicko v Lichkově – zaúčtováno na 
paragrafu 2141 – vnitřní obchod, položka 5175 – pohoštění a dále se zvýšením výdajů za schválený 
investiční příspěvek na projektovou dokumentaci cyklostezky, část Celné – Mladkov – Lichkov, ve výši 
Kč 157.463,-- – zaúčtováno na paragrafu 2141 – vnitřní obchod, položka 6349 – investiční dotace 
veřejných rozpočtů územní úrovně. Dále zvýšení výdajů za schválenou dotaci na dětský den ve výši Kč 
12.500,-- – zaúčtováno na paragrafu 3421 – využití volného času dětí a mládeže, položka 5229 – ostatní 
neinvestiční transfery neziskovým a podobným osobám, dále schválené zvýšení výdajů o Kč 125.000,-- 
na nákup komunálního samonakládacího rozmetadla – zaúčtováno na paragrafu 3639 – komunální 
služby a územní rozvoj, položka 6122 – stroje, přístroje a zařízení. Další zvýšení výdajů ve výši Kč 
37.000,-- za schválenou směnu pozemku od vrtem – zaúčtováno na paragrafu 3639 – komunální služby 
a územní rozvoj, položka 6130 – pozemky. Další zvýšení výdajů o Kč 260.000,-- na schválené pořízení 
osobního vozidla pro potřeby úřadu – zaúčtováno na paragrafu 6171 – činnost místní správy, položka 
6123 – dopravní prostředky. 

Celkové zvýšení výdajů (schodku) rozpočtu, ve výši Kč 596.963,00,--, je patrné na položce č. 
8115 – prostředky na bankovních účtech. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Rozpočtové opatření č. 05/2024 z 10. 
června 2024 – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Informace obce: 

• škola nabízí možnost návštěvy výuky – ve stanovených termínech, případně po domluvě 
• hasičské vozidlo zn. Tatra – vozidlo je opraveno a ve výjezdu, předsedající poděkoval členům 

jednotky za práci odvedenou při opravě a obchodní společnosti V Y D R U S spol. s r.o., která opravu 
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prováděla; dne 25. května 2024 se konalo slavnostní předání vozidla s žehnáním; žádost o dotaci na 
opravu u Nadace ČEZ – dotace nebyla schválena; žádost o dotaci na opravu u Nadace AGROGERT – 
čekáme na vyrozumění; je objednána montáž repasovaných automatických sněhových řetězů 

• výsadba stromů na letní straně – čekáme na proplacení dotace 
• dne 2. května 2024 byly do školní kuchyně nainstalovány poslední regály, mycí stoly a jedna sprcha 

k mycímu stolu, současně došlo k částečné úpravě elektroinstalace – dle závad z poslední revize, o 
prázdninách proběhne generální oprava škrabky na brambory 

• dne 21. května 2024 byla pořízena nová lopata na čelní nakladač traktoru 
• dne 21. května 2024 byly vyhlášeny výsledky soutěže obcí v třídění odpadů „O PERNÍKOVOU 

POPELNICI 2023“, obec byla mezi oceněnými obcemi a od společnosti ASEKOL a.s. obdržela 
Speciální odměnu kolektivního systému ASEKOL ve sběru drobného elektrozařízení v červených 
kontejnerech; součástí ocenění je i finanční odměna ve výši Kč 10.000,--; předsedající poděkoval 
občanům za zodpovědný přístup k separaci odpadů; perníková cena bude rozdána dětem 

• dne 28. května 2024 byla na obci nainstalována nové multifunkční tiskárna 
• 7. – 8. června 2024 – volby do Evropského parlamentu – předsedající poděkoval okrskové volební 

komisi za bezproblémový průběh voleb; poděkoval voličům za volební účast (29,59 %, v roce 2019 
jen 22,38 %) 

• připravuje se skartační řízení – období dle skartačního znaku („A“, „V“ a „S“) a lhůty 
• Změna č. 3 Územního plánu Lichkov je ve stádiu přípravy k veřejnému projednání 
• ze strany Státního fondu podpory investic, již třetí měsíc, probíhá veřejnosprávní kontrola Obce 

Lichkov na akci „Sociální byty v obci Lichkov“ – kontrola plnění podmínek dotace poskytnuté dle 
smlouvy č. 1128110006 – doposud neznáme výsledek kontroly 

• v psím útulku v Žamberku máme od 9. května 2024 dalšího nalezeného pejska a hradíme jeho 
umístění 

• dne 14. června 2024 se v Králíkách koná Správní rada ústavu Králický Sněžník, z. ú. 
• dne 17. června 2024 proběhne pracovní jednání Zastupitelstva obce Lichkov, se zástupci Muzea 

starých stojů a technologií Žamberk, ve věci záměru výstavby depozitního a opravárenského zázemí 
pro kolejová vozidla v severní části areálu fabriky 

• dne 18. června 2024 obec navštíví náměstkyně hejtmana Pardubického kraje pro zdravotnictví – 
kontrola „AED“ částečně podpořeného krajskou dotací   

• dne 21. června 2024 se na Dolní Moravě koná Valná hromada Sdružení obcí Orlicko 
• dne 22. června 2024 na obci přivítáme naše nejmenší občánky 
• dne 25. června 2024 se ve škole koná „Vítání léta“ 
• dne 3. července 2024 se v Lichkovském dvoře uskuteční „Setkání nejen seniorů“, s besedou a 

promítáním fotografií fotografa Rostislava Bartoně 
• dne 20. července 2024 pořádá Tenisový Klub Lichkov, 20. ročník „Turnaje o pohár starosty obce“ 
• letní kino dne 10. srpna 2024 bude 
• dne 27. července 2024 pořádá TJ Tatran Lichkov, 14. ročník „Turnaje o pohár starostů obcí“ 
• 19. října 2024 – tradiční posvícení na sále, hraje Pětka Králíky, cca v 16:00 hodin vystoupí Sestry 

Chalupovy s programem „Elegance 1. republiky, kdy vládla slušnost, zdvořilost a dobré mravy“ 
• 9. listopadu 2024 – divadelní představení na sále „Naši nejhorší přátelé“ (spolek divadelních 

ochotníků Králíky) 
• 24. ledna 2025 – IV. obecní ples – hraje Tiger Swing 
• nedoplatky vůči obci k 10. červnu 2024 (nedoplatky po splatnosti): vodné a stočné 1/3 2023 Kč 

467,46 (původně Kč 1.126,46) – jeden poplatník; vodné a stočné 2/3 2023 Kč 1.394,26 (původně Kč 
1.394,26) – jeden poplatník; vodné a stočné 3/3 2023 Kč 4.533,10 (původně Kč 7.772,30) – 2 
poplatníci, šly upomínky; odpady 2020 Kč 500,-- (původně Kč 500,-) – jeden poplatník, víme kde je, 
poštu nepřebírá, opakovaně se jej nedaří zastihnout; odpady 2023 Kč 3.600,-- (původně Kč 4.000,--) 
– 2 poplatníci; neuhrazené služby 2024 Kč 0,-- 

• plnění rozpočtu k 31. květnu 2024: příjmy schválené ve výši Kč 11.565.040,--; upravené Kč 
12.587.114,--; skutečnost Kč 8.146.224,55 – příjmy na 64,72 %; výdaje schválené ve výši Kč 
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12.701.666,--; upravené Kč 13.698.196,--; skutečnost Kč 9.052.755,68 – výdaje na 66,09 % – finka je 
vyvěšena na webu 

• termínovaný spořící účet – obec obdržela úroky a opětovně vložila finanční prostředky na 
termínovaný spořící účet; oproti předchozímu období došlo k poklesu úrokové sazby, ale momentálně 
vložená částka je vyšší. 

Diskuse 

• odpověď na dotaz/upozornění pana Martina Matoulka z dubnového zasedání – cesta k vojenskému 
muzeu byla provizorně vyspravena frézinkem a výmladky stromů na zadní cestě byly odstraněny 

• odpověď na dotaz/upozornění pana Františka Faltuse z dubnového zasedání na nakloněný strom na 
zadní cestě – strom žije, kmen je pevný, zůstal na místě 

4a) Dotace na traktor a dětské hřiště 
Předsedající uvedl, že dne 8. dubna 2024 v 16:16 hodin, pan Martin Matoulek e-mailem, zaslal 

příspěvek do diskuze. Zpráva byla starostou otevřena až v ranních hodinách dne 9. dubna 2024 (po 
zasedání zastupitelstva). 

Pan Martin Matoulek uvedl, že již nemá smysl o tomto jednat, neboť z MAS Orlicko byl vypsán 
grant na pořízení komunální techniky a příslušenství, ale termín k podání žádosti již uplynul. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že jej zaujala 70 % případná dotace, ale bez maximální výše. 
Informace byla zajímavá, je to delší možnost, kde dotace čerpat. 

• Pan Jaroslav Merta poděkoval za pomoc s pořádáním dětského dne. Poděkoval hasičům, tenistům a 
pomocníkům za pomoc s organizací. Dále poděkoval obci za finanční pomoc, všem sponzorům a 
všem dalším, kteří přispěli na akci, třeba formou dobrovolného vstupného. 

• Pan Martin Matoulek požádal o odklizení větví z příkopů u cesty k xxxxxxx špici. Jel tam na kole, je 
to zarostlé v trávě. 
o Předsedající uvedl, že o větvích neví, obec tam nic nevyřezávala, zjistí stav a podle toho se 

zařídí. 

Další příspěvky do diskuse nebyly, proto bylo přistoupeno ke kontrole usnesení, kterou provedla 
paní Denisa Sejkorová. 

Výsledky projednání zastupitelstva obce 
na zasedání dne 10. června 2024: 

Č.j.:50/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje ověřovatele zápisu, a to pana Stanislava 
Moravce a pana Jaroslava Mertu a zapisovatele pana Mgr. Romana Richtra, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A Z - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 0 – 1, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:51/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený program zasedání Zastupitelstva obce 
Lichkov – dle zveřejněné Pozvánky z 3. června 2024, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:52/24: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání finančního výboru ze dne 
5. června 2024 – dle přílohy, bez výhrad. 
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Č.j.:53/24: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 
22. dubna 2024 – dle přílohy, bez výhrad. 

Č.j.:54/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Směnnou smlouvu č. 2007S22/50, kterou Obec 
Lichkov, IČ: 00279161, nabývá nemovitosti, ppč. 3107/2 – trvalý travní porost o výměře 71 m2 a 
nově vzniklou ppč. 3107/3 – trvalý travní porost o výměře 1.213 m2, obě obec a katastrální území 
Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí a současně Státnímu pozemkovému úřadu, IČ: 01312774, převádí 
nemovitost, nově vzniklou ppč. 3426/4 – orná půda o výměře 1.926 m2, obec a katastrální území 
Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, to vše s doplatkem Obce Lichkov ve výši Kč 24.719,30 a pověřuje 
starostu obce k podpisu směnné smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:55/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu 
obnovy venkova 2023+ č. OŽPZ/24/22085, kterou je Obci Lichkov, IČ: 00279161, poskytována 
dotace ve výši 50 % ze skutečných nákladů vynaložených na akci v roce 2024, maximálně však Kč 
210.000,-- – dle přílohy a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:56/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o poskytnutí mimořádného 
investičního členského příspěvku, kterou Sdružení obcí ORLICKO, IČ: 70951993, se sídlem na 
adrese Žamberk, Masarykovo náměstí čp. 166, psč. 564 01 – pošta Žamberk, poskytuje 
mimořádný investiční členský příspěvek ve výši Kč 157.463,--, na projektovou a související 
přípravu akce: Cyklostezka Letohrad – Králíky, úsek Celné – Mladkov – Lichkov, dle přílohy a 
pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:57/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořadí veřejné zakázky malého rozsahu 
provedené průzkumem trhu, mimo režim zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 
ve znění pozdějších doplnění a změn, na zajištění dodávky komunálního samonakládacího 
rozmetadla, a to: 
1) obchodní společnost EHL, s.r.o., IČ: 25971417, se sídlem na adrese Lukavice čp. 46, psč. 516 03 

– pošta Lukavice, s celkovou nabídkovou cenou ve výši Kč 124.630,-- s DPH, 
2) obchodní společnost POL-AGRO maszyny a.s., IČ: 08516359, se sídlem na adrese Místek, ul. 

Palkovická čp. 2393, psč. 738 01 – pošta Frýdek-Místek, s celkovou nabídkovou cenou ve výši 
Kč 126.000,-- s DPH 

3) obchodní společnost Rybář tech s.r.o., IČ: 27730000, se sídlem na adrese Suchdol čp. 22, psč. 
679 13 – pošta Vavřinec, s celkovou nabídkovou cenou ve výši Kč 161.535,-- s DPH a 

4) obchodní společnost Zahrada-Dílna-Stroje s.r.o., IČ: 01505505, se sídlem na adrese Vochov čp. 
202, psč. 330 23 – pošta Vochov, s celkovou nabídkovou cenou ve výši Kč 193.600,-- s DPH, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
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výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno a 

Č.j.:58/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje uzavření Kupní smlouvy s obchodní společností 
EHL, s.r.o., IČ: 25971417, se sídlem na adrese Lukavice čp. 46, psč. 516 03 – pošta Lukavice, na 
dodávku komunálního samonakládacího rozmetadla PS 200 – dle podané cenové nabídky, 
v nabídkové ceně Kč 124.630,-- s DPH a pověřuje starostu obce k podpisu kupní smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:59/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Darovací smlouvu č. 19/2024, pod č.j.: 
OULi/505/eč.618/2024, kterou je xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, zastoupenému 
zákonný zástupcem, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx trvale bytem Lichkov čp. 
xxx, psč. 561 68 – výdejní místo Lichkov, poskytnut finanční dar ve výši Kč 5.000,-- pro občana, 
který si v obci Lichkov zřídí trvalé bydliště, dle Zásad pro poskytování finančních darů ze strany 
Obce Lichkov – dle přílohy a pověřuje starostu obce k podpisu darovací smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:60/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Darovací smlouvu č. 20/2024, pod č.j.: 
OULi/534/eč.650/2024, kterou je xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx trvale bytem Lichkov čp. 
xx, psč. 561 68 – výdejní místo Lichkov, poskytnut finanční dar ve výši Kč 5.000,-- pro nově 
narozené dítě s trvalým pobytem v obci Lichkov (xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx), dle Zásad pro 
poskytování finančních darů ze strany Obce Lichkov – dle přílohy a pověřuje starostu obce 
k podpisu darovací smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A Z A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 0 – 1, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:61/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje dotaci ve výši Kč 12.500,-- pro spolek TJ Tatran 
Lichkov, z.s., IČ: 47501537, na podporu práce s mládeží v roce 2024 – dle přílohy a pověřuje 
starostu obce k podpisu smlouvy o dotaci, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:62/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nemovitosti – pozemkové parcely 
č. 914/9, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – trvalý travní porost o výměře 45 
m2, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:63/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nemovitosti – pozemkové parcely 
č. 3034, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – trvalý travní porost o výměře 
1.968 m2, 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - N A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:64/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej nemovitostí – pozemkové parcely č. st. 
296 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 54 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad 
Orlicí, jejíž součástí je jiná stavba – budova bez čísla popisného nebo evidenčního a pozemkové 
parcely č. 128/5 – trvalý travní porost o výměře 224 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. 
Ústí nad Orlicí, vše v celkové hodnotě Kč 77.824,--, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, odchylka od ceny v 
místě a čase obvyklé je odůvodněna podmínkou výstavby a zprovozněním muzea lichkovské 
továrny, a to do pěti let od zápisu vlastnického práva do katastru nemovitostí a jeho následné 
řádné provozování po dobu dalších 10 let od zprovoznění, v případě nezprovoznění muzea do pěti 
let bude účtována smluvní pokuta ve výši Kč 83.370,--, dále s podmínkou zákazu zcizení a 
předkupního práva ve prospěch Obce Lichkov, a to po dobu 10 let provozování muzea, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:65/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o zřízení služebnosti inženýrských sítí 
na ppč. 3160, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, v rozsahu dle geometrického 
plánu č. 608-59/2024, ze dne 14. března 2024 – dle přílohy a pověřuje starostu obce k podpisu 
smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:66/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nákladního skříňového 
automobilu kategorie „N1“, tov. zn. Škoda, typ Roomster, rz: 4E74354, VIN: 
TMBUAC5J885069877, první registrace 19. května 2008, porucha převodovky + kompletní sada 
kol, minimální cena Kč 15.000,-- – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:67/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přímý nákup ojetého motorového vozidla zn. 
Škoda Fabia III, palivo benzín, barva červená, rok výroby 2018 a mladší, nájezd cca 50.000 km, 
tažné zařízení výhodou, v hodnotě do Kč 260.000,-- a pověřuje starostu obce k zakoupení vozidla a 
k podpisu kupní smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno a 

Č.j.:68/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení projektové dokumentace na opravu 
vodovodu obce Lichkov, v úseku od čp. 58, po čp. 51 v Lichkově, včetně rozpočtu akce a pověřuje 
starostu obce k zajištění projektanta pro zpracování projektové dokumentace pro stavební řízení 
a rozpočtu akce a dále k zajištění pravomocného stavebního povolení, 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:69/24: Zastupitelstvo obce Lichkov ukládá starostovi obce zajistit cenové nabídky na 
zpracování dvoustupňové projektové dokumentace pro stavební řízení, pro provedení stavby a 
dále rozpočet akce: „Oprava střechy obecního sálu čp. 189 v Lichkově“ , 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:70/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení cenové nabídky na opravu střechy 
obecní dílny v Lichkově a zajištění projektové dokumentace bleskosvodu, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:71/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení projektové dokumentace na stavební 
úpravy – nástavbu budovy čp. 185 v Lichkově, včetně rozpočtu akce a pověřuje starostu obce 
k zajištění projektanta pro zpracování projektové dokumentace pro stavební řízení a rozpočtu 
akce a dále k zajištění pravomocného stavebního povolení, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A Z N - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 5 – 1 – 1, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:72/24: Zastupitelstvo obce Lichkov pověřuje starostu obce k podání žádosti o vydání 
územního a stavebního povolení na akci: „Stavba chodníku pro pěší u silnice II/312 (etapa č. I – od 
čp. 205, po čp. 42), v obci Lichkov“, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:73/24: Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu projektové dokumentace na VYBUDOVÁNÍ 
DĚTSKÉHO HŘIŠTĚ na p.p.č. 264/1 v katastrálním území Lichkov dle předloženého návrhu 
pana Martina Matoulka – viz. příloha, a pověřuje starostu obce Lichkov k podání žádosti o dotaci 
u NADACE ČEZ v sekci ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ, ve výši Kč 1.000.000,--, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A - A N A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 5 – 2 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:74/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pořízení projektové dokumentace na změnu 
dopravního značení obce včetně rozpočtu akce a pověřuje starostu obce k zajištění projektanta 
pro zpracování projektové dokumentace a rozpočtu akce a dále k zajištění podání místně a věcně 
příslušnému silničnímu správnímu úřadu, 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 6 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:75/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Lichkov o 
stanovení obecního systému odpadového hospodářství – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Č.j.:76/24: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí informaci starosty obce o stavu 
výběrového řízení na pronájem restaurace „U nádraží“ v Lichkově, bez výhrad. 

Č.j.:77/24: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí informaci starosty obce o stavu 
výběrového řízení na prodej vozidla zn. Karosa, bez výhrad.  

Č.j.:78/24: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí: „Rozpočtové opatření č. 03/2024 z 15. 
dubna 2024“ – dle přílohy, bez výhrad.  

Č.j.:79/24: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí: „Rozpočtové opatření č. 04/2024 z 9. 
května 2024“ – dle přílohy, bez výhrad. 

Č.j.:80/24: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Rozpočtové opatření č. 05/2024 z 10. června 
2024 – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A A A - A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 7 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Další zasedání Zastupitelstva obce Lichkov by se předběžně mělo konat v pondělí dne 8. 
července 2024 od 18:00 hodin na sále – na programu bude záměr prodeje části areálu bývalé fabriky, 
kde má investor zájem vybudovat depozitní a opravárenské zázemí pro kolejová vozidla – starosta si 
vyhrazuje právo změny termínu. 

Další předběžné termíny pro jednání zastupitelstva: pondělí 9. září 2024 od 18:00 hodin, 11. 
listopadu 2024 od 18:00 hodin – jednání k návrhu rozpočtu a 9. prosince 2024 od 17:00 hodin – jednání 
o rozpočtu a dále pondělí 10. února 2025 od 18:00 hodin, pondělí 12. dubna 2025 a pondělí 9. června 
2025 od 18:00 hodin od 18:00 hodin. 

Zasedání zastupitelstva ukončeno v 21:52 hodin téhož dne. 

Přílohy zápisu: 

 Písemná příprava na zasedání zastupitelstva a podklady k jednotlivým usnesením. Veškeré 
přílohy jsou uloženy na OÚ Lichkov, dostupné na vyžádání. 

 Zápis byl vyhotoven ve dnech 11. – 12. června 2024. 

 

 

Poznámky pořídila: Ověřovatel zápisu: Ověřovatel zápisu: 

Denisa Sejkorová 
 

 

Jaroslav Merta 
 

 

Stanislav Moravec 
 

 



34 
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